
مسیح)ع(  را تبریک می گوییم 
سالروز میلاد حضرت 

اما و اگرهای ایجاد شهر جدید در اصفهان؛  

شهرجدید روی خطِ نشستِ قدیم!

خشکسالی ها و حذف یارانه 
نهاده های دامی، عشایر را بر سر 
دو راهی تداوم زندگی عشایری 
یا یکجانشینی قرارداده است؛
 چوب حراج عشایر

 بر دام هایشان

انتظارات از این دو بازیکن 
سپاهان بالاست؛  
روزهای نه چندان 
پرفروغ »احسان« 
و»کاوه«
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 یکسان سازی قیمت کالا های بازار های کوثر 
اصفهان با سامانه کالا

تجهیز بیش از ۷۰۰ هکتار از مزارع اصفهان به 
سامانه های جدید آبیاری

تابستان که نشد، شاید وقتی دیگر!
چرا تعریض بزرگراه خرازی سر موعد به پایان نرسید؟

مدیران کل سازمان ها 
و ادارات نسبت به 

 مشکلات مردم
 پاسخگو باشند

امروز کسی جرأت 
 نگاه چپ به ایران

 را ندارد

نیروگاه شهید 
منتظری در لیست 

نیروگاه های گازسوز 
کشور قرار گیرد

در نیمه نخست سال ۱۴۰۲،اهدای عضو در اصفهان به ۵۹ بیمار 
فرصت زندگی دوباره بخشید؛

رفتنِ زندگی بخش روایت ِ
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی         

دوشنبه  ۲۴  مهر  ۱۴۰۲
3۰  ربیع الاول  ۱۴۴۵

۱6  اکتبر ۲۰۲3
 شماره 3۹۲۷    

8 صفحه
سال چهاردهم

قیمت: ۵۰۰۰ تومان
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 سازمان آگهی های

 روزنامه زاینده رود

031-36284167-8

یست   ود جار یست  خبر در زاینده ر ود جار خبر در زاینده ر

     آگهی مزایده های عمومی یک مرحله ای شماره 1402/17/ز و تجدید  1402/09/ز

اداره ارتباطات و اطلاع رسانی  اداره کل  راه و شهرسازی استان اصفهان

اداره کل راه و 
شهرسازی استان 

اصفهان

م الف:1585479

اداره کل راه و شهرسازی اســتان اصفهان در نظر دارد املاک مشــروحه زير را از طريق مزايده به صورت نقد  به  فروش و اجاره رساند. از متقاضيان دعوت 

مي شود برای دريافت اسناد مزايده به سامانه تدارکات الکترونیک دولت به نشانی http://setadiran.ir   تا روز شنبه مورخ 1402/07/29 مراجعه نمايند.

نوبت دوم

مساحت پلاک ثبتیعنوان مزایدهشماره مزایده
)مترمربع(

قیمت پایه 
کارشناسی )ریال(

مبلغ ضمانت نامه 
شرکت در مزایده )ریال(

1402/17/ز
واگذاري يك قطعه زمين با كاربري اداري تحت 

قسمتی از پلاك ثبتی 2270 اصلي  )B 45(  واقع در 
شهرستان اصفهان پارك اداری شهيد كشوری

227030034،500،000،0001،725،000،000

مساحت پلاک ثبتیعنوان مزایدهشماره مزایده
)مترمربع(

قیمت پایه کارشناسی  
برای اجاره یکساله )ریال(

مبلغ ضمانت نامه 
شرکت در مزایده )ریال(

1402/09/ز

اجاره یک واحد با كاربری خدمات عمومی اداری 
با انتفاع تجاری جهت بهره برداری فروشگاه 
مواد غذایی تحت پلاك ثبتی 1354 فرعی  

از 4999  اصلی واقع در اصفهان)تجدید(

4999/1354247/79

7،560،000،000
)اجاره سالهای آتی 
در انتهای سال اول 
اعلام و اخذ میگردد(

378،000،000

برای شرکت در مزایده باید از طریق سامانه ستاد ایران با کاربری مزایده گر اسناد  دریافت گردد درغیر اینصورت امکان شرکت در مزایده وجود ندارد.
 مهلت دریافت اسناد روز  شنبه  مورخ   ۲۹/ ۰۷/ ۱۴۰۲        مهلت تحویل پیشنهادها روز سه شنبه  مورخ   ۰۹/ ۰8/ ۱۴۰۲

گشایش پیشنهاد ها ساعت ۹ روز چهارشنبه مورخ  ۱۰/ ۰8/ ۱۴۰۲      نشانی:  اصفهان   ـ خيابان سعادت آباد                                     تلفن:  668۱۰68 3– ۰3۱      
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 رییس اداره ترویج جهاد کشاورزی کاشان:

بانوی کاشانی، موفق به دریافت نشان کشاورز نمونه ملی شد
رییس اداره ترویج جهاد کشاورزی کاشان از انتخاب و معرفی ملیحه غبرایی، به عنوان کشاورز نمونه 
ملی خبر داد.نادر مزینی در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: انتخاب کشاورز نمونه در سه سطح شهرستان، 
استان و ملی انجام می شود که  امسال با ارزیابی و بررسی ۲۷ هزار کشاورز در سراسر کشور، ۱۷۱ نفر در 
سطح ملی انتخاب و معرفی شدند. وی افزود: شاخص های ارزیابی کشاورز نمونه شامل خلاقیت و 
نوآوری، بهره وری در مصرف آب و نهاده های کشاورزی، کارآفرینی، میزان عملکرد تولید در واحد سطح، 
کیفیت تولید، کاهش استفاده از سموم شیمیایی، استفاده از فناوری های نوین و ارتباط با موسسه های 
تحقیقاتی و علمی است.رییس اداره ترویج جهاد کشاورزی کاشان تاکید کرد: ملیحه غبرایی، مدیرعامل 
شرکت تعاونی مرتع داران و کشاورزان شهرستان کاشان است که بیش از یک دهه سابقه کار و تسهیلگری 
در حوزه آبخیز کاشان داشــته و دانشجوی دکترای مدیریت مناطق خشــک و بیابانی است.مزینی 
تصریح کرد: پژوهش در خصوص پروژه ملی اثر مالچ زیست تخریب پذیر سلولزی –پلیمری بر رشد 
اسکنبیل و طرح استفاده از انرژی باد و نقش آن در اقتصاد منابع طبیعی و آبخیزداری دشت کاشان از 
جمله فعالیت های مطالعاتی ملیحه غبرایی است.رییس اداره ترویج جهاد کشاورزی کاشان، افزود: 
تامین و توزیع نهاده ها، ارائه خدمات فنی و تخصصی، تامین اعتبار و تسهیلات مورد نیاز اعضا شرکت 
و پلاک کوبی دام های شهرســتان از جمله معیارهای موفقیت شرکت تعاونی مرتع داران و کشاورزان 
شهرستان کاشان در این سنجش ملی بوده است. وی اظهار کرد: امیرحسین عباسی در بخش کشت 
گیاهان دارویی، فرهاد نوری در بخش بهره برداری سیســتم های تحت فشار، مهران دباغ مدیرعامل 
نمونه تعاونی مرغداران و تقی صحرایی در بخش پرواربندی گوساله گوشتی موفق به نشان کشاورز نمونه 
استان اصفهان شدند.رییس اداره ترویج جهاد کشاورزی کاشان تصریح کرد: انتخاب کشاورز نمونه، 
فرصتی است که کشاورزان نمونه می توانند با عرضه توانمندی ها و مهارت های خود در پهنه تولید، یکی از 
ارکان ترویج و آموزش کشاورزی کشور شده و با ایجاد ارتباط با سایر تولیدکنندگان، حلقه انتقال دانش 
و مهارت از پژوهش و نظریه تا مزرعه را کامل کنند.مزینی گفت: برنامه ریزی در حوزه کشاورزی، نیازمند 
بررسی مشکلات و روش های بهبـود عملکـرد، شناخت الگوهای کشت و تولید از روستا تا سطح ملی 

است که این فرآیند فراتر از بخشنامه با انتخاب کشاورزان نمونه قابل دستیابی است.
 

نام 2۸ پژوهشگر دانشگاه کاشان در فهرست 2 درصد 
دانشمند برتر جهان

مدیر کتابخانه مرکزی و تامین منابع دانشگاه کاشان گفت: نام ۲۸ نفر از اعضای هیئت علمی این واحد 
دانشگاهی در زمره ۲ درصد دانشمند برتر جهان در گزارش اکتبر ۲۰۲۳ فهرست مشترک Elsevier و 
دانشگاه استنفورد قرار گرفته است.حسن احمدی زاده در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: بر اساس اعلام 
موسســه علمی الزویر )Elsevier( و پیرو پژوهشی که به وســیله محققان دانشگاه استنفورد روی 
داده های پایگاه اسکوپوس انجام شده، اسامی دانشمندان برتر دنیا در ۲۲ حوزه موضوعی و ۱۷۴ حوزه 
فرعی از تمامی دانشگاه های جهان منتشر شده است.وی افزود: فهرست دانشمندان پر استناد در تمام 
رشته ها به عنوان دانشــمندان ۲ درصد برتر در دو بازه زمانی کوتاه مدت )سال ۲۰۲۲( و بلندمدت طول 
دوره خدمت علمی )از سال ۱۹۶۰ تا ۲۰۲۲( شناسایی و معرفی شده اند.مدیر کتابخانه مرکزی و تامین 
منابع دانشگاه کاشان، گفت: بر اساس این گزارش مسعود صلواتی نیاسر، محمد عارفی، مرحوم علیرضا 
اشرفی، حسین نعیمی، عباس سعادتمندی، مرحوم جواد صفری، علی قربان پورآرانی، محسن بهپور، 
محسن رحیمی و فرشته مشکانی در بازه زمانی بلند مدت )Career-long( طول دوره خدمت علمی 
این فهرســت، قرار گرفته اند.احمدی زاده تصریح کرد: همچنین غلامحسین صدیفیان، اکبر محبی، 
علی اکبر عباسیان آرانی، سید مهدی قریشی، سعید امینی، مهدی شبانی نوش آبادی، جواد صفایی 
قمی،  مهدی محمدی مهر، عباس صادق زاده عطار، احمدرضا قاسمی، سعید امیر و منصوره قوام در 

فهرست دانشمندان برتر بازه زمانی کوتاه مدت یک ساله )Single recent year( قرار  دارند.

رییس اداره ورزش و جوانان تیران و کرون  خبر داد:

بهره مندی ۲۰ هزار نفر مخاطب از برنامه های اوقات فراغت 

 رییس اداره ورزش و جوانان تیران و کرون  گفت: ۲۰ هزار کودک، نوجوان 
و جــوان از برنامه های مراکــز اوقات فراغت این شهرســتان در فصل 
تابســتان اســتفاده کردند.جواد بهارلویی در گفت وگو با ایسنا به شمار 
مخاطبان طرح اوقات فراغت مراکز تابستانه اشاره و اظهار کرد: ۳۰ مرکز 
اوقات فراغت شامل مدارس، کانون های مساجد، هیئت های ورزشی، 
مدارس خصوصی ورزشی، موسسات فرهنگی و هنری و آموزشگاه های 
مهارتی فعالیت های تخصصی اوقات فراغت برای عموم مردم به ویژه 
کودکان، نوجوانان و جوانان برگزار کردند.وی افزود: ۲۰ هزار نفر مخاطب 
این مراکز در فصل تابستان بودند که بیش از ۹۰ درصد آن در گروه سنی 

۷ تا ۲۵ سال قرار داشتند.
رییــس اداره ورزش و جوانان تیــران و کرون با بیــان اینکه تخصص 
محوری، تیم ســازی، نشــاط و شــادابی و مهارت پــروری رویکرد 
فعالیت هــای اوقات فراغــت این شهرســتان اســت، تصریح کرد: 
فعالیت های فراغتی تنها مختص فصل تابستان نبوده و در طول سال 

ادامه پیدا می کند.
وی به چهارمین دوره جشنواره اوقات فراغت طهران اشاره کرد و گفت: 
رویکرد این رویداد در سال جاری شناسایی اعضای برتر هر پایگاه اوقات 
فراغت در بازه های زمانی سه ماهه اســت تا مراکز فراغتی بر استعداد 

شناسی تمرکز کنند.بهارلویی یادآور شد: در سه دوره گذشته جشنواره، 
مراکز فعال و تخصصی، خانواده ها و فراغت کرونایی را جز اولویت قرار 
داده بود که برترین ها را معرفی کرد.وی ادامه داد: افراد برتر جشــنواره 
طهران بر اســاس فرم ارزیابی مرحله اول توسط پایگاه ها به دبیرخانه 
معرفی و پس از آن در مرحله شهرســتانی با ارزیابــی تکمیلی نفرات 
شاخص در گروه های سنی جوانان، نوجوانان و کودکان معرفی خواهند 
شد.دبیر ستاد اوقات فراغت شهرستان  تیران و کرون با بیان اینکه نظم و 
انضباط فردی و گروهی ، رعایت اصول اخلاقی، اجرای قوانین و مقررات 
موسسه، پایبندی به ارزش ها و هنجارهای اجتماعی را از شاخص های 
ارزیابی بیان کرد و گفت:  تعاملات بین فردی، همکاری مشترک با دیگر 
اعضا، مشــارکت گروهی و روحیه تیمی، تمرین و افزایش خودجوش 
دانش و مهارت، روحیه عضو یابی و دعوت دیگران شرکت در برنامه های 
عمومی، اهل پیشنهاد و ایده پردازی را از ویژگی های ارزیابی افراد برتر 

است که منجر به فعالیت های تیمی منجر خواهد شد.
وی یادآور شد: علاوه بر تجلیل تیمی از برترین های اوقات فراغت برای 

فعالیت های مشورتی استفاده خواهد شد.
به گفته بهارلویی، عنوان طهران برای این جشــنواره به هویت تاریخی و 

اسم قدیمی شهر تیران باز می گردد.

معاون بهداشت، امداد و درمان فرماندهی انتظامی 
اســتان اصفهان از راه اندازی آزمایشگاه تشخیص 
اعتیاد با حضور جانشین فرمانده انتظامی استان در 

شهرستان هرند خبر داد.
به نقل از پایگاه اطلاع رسانی پلیس، سرهنگ رسول 
شــفیع زاده اظهار کرد: در راســتای سیاست های 
معاونت بهداشــت، امداد و درمــان فراجا مبنی بر 
تمرکززدایی خدمات پزشــکی و درمانــی به آحاد 
مــردم از مرکز اســتان به ســایر شهرســتان ها، 
آزمایشــگاه تشــخیص اعتیــاد با حضور ســردار 
محمدرضا هاشــمی فر، جانشین فرمانده انتظامی 
استان اصفهان، در شهرســتان هرند افتتاح و مورد 

بهره برداری قرار گرفت.

وی افزود: راه اندازی آزمایشــگاه تشخیص اعتیاد 
برای انجــام معاینات گواهینامــه رانندگی و صدور 
دفترچه های سلامت رانندگان با هدف خدمت رسانی 
مضاعف و دسترسی سریع و آســان مردم به این 

خدمات و تکریم ارباب رجوع انجام شده است.
معاون بهداشت، امداد و درمان فرماندهی انتظامی 
اســتان اصفهان تصریح کرد: راه اندازی آزمایشگاه 
تشخیص اعتیاد شهرستان هرند از سال ۱۴۰۰ کلید 
خورده بــود که به همت و تلاش مردم و مســئولان 
و اتحادیــه کامیــون داران شهرســتان هرنــد و با 
پیگیری های مداوم و بازدیدهــای میدانی صورت 
گرفته توســط کارشناســان معاونت بهداد پلیس 
استان اصفهان سرانجام تکمیل و در هفته انتظامی 

امسال افتتاح شد.
وی با بیان اینکــه اکنون تنها در مرکز اســتان یک 
واحد آزمایشگاه تشخیص اعتیاد مربوط به انجام 
معاینات گواهینامه و صدور دفترچه سلامت رانندگان 
خودروهای اتوبوس و کامیون فعال اســت، ادامه 
داد: برابر برنامه های پیش بینی شــده در نظر است 
آزمایشگاه های اعتیاد طی آینده ای نزدیک در سه 
شهرستان فریدن، نجف آباد و شهرضا راه اندازی و 

مورد بهره برداری قرار گیرد.

 معاون بهداشت، امداد و درمان فرماندهی انتظامی استان اصفهان خبر داد:

راه اندازی آزمایشگاه تشخیص اعتیاد در شهرستان هرند

فرماندار شهرستان کاشان ضمن اشاره به لزوم تسهیل گری امور از سوی مدیران گفت: عدم پاســخگویی مناسب عاملی در تغییر سرپرست اداره جهاد کشاورزی 
کاشان شد.به گزارش خبرگزاری تسنیم از کاشان، محمدشریف زارعی در نشست معرفی سرپرســت جدید جهاد کشاورزی کاشان، اظهار داشت: یکی از مباحث 
مهم در انتخاب مدیران، پاسخگویی به مردم است که این مهم باید در جهاد کشاورزی مورد توجه قرار گیرد.فرماندار ویژه شهرستان کاشان افزود: در ماه های اخیر با 
بررسی های صورت گرفته میزان پاسخگویی به مردم در اداراتی مانند جهاد کشاورزی به صورت مطلوب نبود که همین امر در تغییرات مدیریتی این مجموعه موثر واقع 
شده است.زارعی در ادامه خاطرنشان کرد: با هم افزایی و هماهنگی میان مدیران، کارها سرعت و قدرت بیشتری به خود می گیرد و در شهرستان کاشان از مدیران 
انتظار می رود با هم متحد و هماهنگ باشند تا مسائل و مشکلات شهرستان به ویژه مردم برطرف شود.وی در خصوص اهمیت نقش مدیران، بیان کرد: مهم ترین 
وظیفه مدیران در مواجهه با مردم تسهیل گری در امور است که جهاد کشاورزی به واسطه نوع کاری خود یکی از مهم ترین مجموعه های شهرستان کاشان محسوب 
می شود و باید در خدمت به مردم پیشگام باشد.فرماندار شهرستان کاشان با بیان اینکه علی محلوجی به عنوان سرپرست جدید اداره جهاد کشاورزی کاشان معرفی 
شد، تصریح کرد: ریاست اداره امور زیربنایی مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان کاشان و مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان آران و بیدگل از سوابق کاری وی است.

خبر روزعدم پاسخگویی مناسب، عاملی در تغییر سرپرست اداره جهاد کشاورزی کاشان شد

عکس خبر

آستان علی بن باقر)ع( 
کاشان رتبه نخست 

جشنواره ملی »سلاله« در 
بین بقاع متبرکه استان 

اصفهان را  کسب کرد

ساماندهی 5 معدن در منطقه کاشان
معاون هماهنگی امور عمرانی فرمانداری کاشان گفت: پنج معدن در محدوده کاشان برای اهالی منطقه 
مشکل ساز شده و لازم است ساماندهی شود.هادی اکبری در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، با بیان اینکه کاشان 
دارای ۱۵۰ معدن است که پنج مورد آن نیاز به ساماندهی دارد، اظهار کرد: این پنج معدن در مسیر چشمه و 
قنات ها واقع شده است و اکتشاف و بهره برداری از آن صدمات زیست محیطی جبران ناپذیری را به وجود 
می آورد.وی افزود: چنانچه اداره کل صمت استان اصفهان با وجود مخالفت فرمانداری کاشان نسبت به 
صدور مجوز اینگونه معادن در منطقه کاشــان برای متقاضی اقدام کند، این موضوع توسط فرمانداری از 
طریق شورای عالی معادن پیگیری و مجوز آن در صورت صدور پروانه درخواست اکتشاف ابطال می شود.

معاون هماهنگی امور عمرانی فرمانداری کاشــان خاطرنشــان کرد: طی چند روز اخیر فردی غیربومی 
حوالی روستای دره، درخواست اکتشاف داده و از فرمانداری استعلامی دریافت نکرده بود، مدتی بعد از 
اطلاع فرمانداری کاشان از صدور چنین مجوزی، مخالفت خود را با انجام اکتشاف در معدن این روستا به 
استانداری اصفهان اعلام کردیم.اکبری اضافه کرد: فرمانداری کاشان از ابتدای آغاز به کار مخالفت خود 
را با فعالیت چندین معدن از جمله معدن روســتای دره ابراز کرد، در قسمت فوقانی این روستا محدوده 
کوچکی با ظرفیت معدنی سنگ آهک برای تولید آسفالت و شن و ماسه وجود دارد و وزارت صمت نیز این 
محدوده را به سرمایه گذاران معرفی کرده است.وی تاکید کرد: تعدادی از دستگاه های اجرایی از جمله امور 
آب، جهاد کشاورزی و راه و شهرسازی مخالفت خود را با فعالیت این معدن در روستای دره اعلام کردند و تا 
امروز هیچ گونه مجوز بهره برداری برای معدن این روستا صادر نشده است و تنها در مرحله اکتشاف قرار دارد.

معاون هماهنگی امور عمرانی فرمانداری کاشان با بیان اینکه یک مرحله از مهلت پروانه اکتشاف این معدن 
به اتمام رسیده است، گفت: شهرستان کاشان منطقه ای ویژه است که ظرفیت بسیاری در حوزه معادن دارد 
و از سال های گذشته تا به امروز ۳۰۰ معدن در این منطقه کشف شده و این ظرفیت برای مشکلات اقتصادی 
کشور راه گشاست.اکبری افزود: تعدادی معدن در نزدیکی روستا و حریم چشمه ها وجود دارد که برای 
مردم روستا مشکل ساز و موجب اختلافات مردم و مسئولان معدن شده است، فرمانداری ویژه کاشان در 

تلاش است تا با مسئولان مربوطه صحبت کند و مشکل را مورد بررسی قرار دهد.
 

پایان عملیات مرمت »تیمچه تاریخی بخشی« در کاشان
رییس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی کاشان گفت: عملیات مرمت قسمت های آسیب 
دیده تیمچه تاریخی بخشی کاشان با صرف هزینه سه میلیارد و پانصد هزار ریال از محل اعتبارات ملی 
پایان یافت.احمد دانایی نیا در گفت وگو با ایســنا، اظهار کرد: مجموعه تیمچه و ســرای بخشی یکی از 
نمونه های برجسته بناهای تاریخی مجموعه بازار بزرگ کاشــان است که متعلق به دوره قاجار بوده و به 
وسیله حاج حسین بخشی بنا شده است.وی افزود: تیمچه بخشی مجموعه بسیار مفصلی است که در 
کنار تیمچه تاریخی امین الدوله، در زمینی به مساحت ۲۶۰۰ مترمربع ساخته شده و شامل یک سرای 
بزرگ و تیمچه با سقف مرتفع و زیبا که حجره ها در دو طبقه حول فضای مرکزی آن شکل گرفته و یک 
هشتی مفصل که رابط این دو بخش اصلی است.رییس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
کاشان، تصریح کرد: تیمچه تاریخی بخشی کاشان دارای تزئینات بسیار زیبا و نفیس یزدی بندی است 
که به صورت معقلی و با ترکیب آجر و کاشی با هنرمندی تمام طراحی شده و در تاریخ ۸ شهریور ۱۳۵۵ در 
فهرست آثار ملی به ثبت رسیده است.دانایی نیا در مورد عملیات مرمت گفت: مرمت این اثر تاریخی شامل 
برچیدن و تخلیه قید بندی، کوناله بندی و صندوقه چینی، برچیدن پالانه خشــتی فرسوده روی سقف 
قوسی یا تخت، برچیدن اندود کاه گل، اندود گچ و خاک روی دیوار و جرزها و کندن لایه های فرسوده بام 
بود.وی اظهار کرد: بخش دوم عملیات مرمت تیمچه بخشی بازار کاشان نیز شامل صندوقه چینی خشتی 
با ملات گچ و خاک، شرفی یک ردیفه با آجر سنتی ۲۰ در۲۰ با ملات و شمشه گیری گچی و کاه گل بام به 
ضخامت ۳ تا ۴ سانتی متر به صورت یک لایه روی بام های افقی همراه با شیب بندی است.رییس اداره 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی کاشان، تصریح کرد: اندود کاه گل به ضخامت ۳ سانتی متر روی 
دیوارها و جرزها، سفیدکاری با گچ روی سطوح منحنی، نقش دار، طاقچه ها و طاق نماها، شمشه گچی 
ساده و قوسی تا ۵ سانتیمتر به صورت قاب یا زه گچی از دیگر موارد عملیات مرمتی این اثر تاریخی است.

اخبار

 شهردار آران و بیدگل:

سیستم روشنایی میدان 
شورای شهر اصلاح می شود

شهردار آران و بیدگل از اصلاح پیست پیاده روی 
بلوار شهید حاجی زاده خبر داد و گفت: اصلاح 
و ساماندهی روشنایی میدان شــورا با اعتبار 
۱.۲ میلیارد ریال انجام شد.محســن صانعی 
در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، با اشــاره به انتقاد 
شــهروندان منطقه دو آران و بیــدگل از نصب 
نشدن سطل زباله در ابتدای کوچه رسالت ۳۶ 
بلوار بهشت که موجب ریخته شدن مقدار زیادی 
زباله داخل جوی و خیابان می شود، اظهار کرد: 
کوچه رسالت ۳۶ سطل زباله داشت، اما با اصرار 
و پیگیری های همسایه ها، شهرداری اقدام به 
برداشتن ســطل زباله کرد.وی افزود: عملیات 
آســفالت کوچه حکمت ۱۲ واقع در بلوار شهید 
مطهری به مســاحت ۲۷۰۰ متر مربع با اعتبار 
هفت میلیارد ریال توسط شهرداری ناحیه یک 
آران و بیدگل اجرا شد.شــهردار آران و بیدگل با 
بیان اینکه عملیات آسفالت کوچه فرعی خیابان 
بابایعقوب به مســاحت ۱۲۰۰ متر مربع و صرف 
اعتبار حدود چهار میلیارد ریال توسط شهرداری 
ناحیه یک آران و بیدگل اجرا شــد، خاطرنشان 
کرد: عملیات آسفالت کوچه بهزیستی در خیابان 
امیرکبیر واقــع در ناحیه یک شــهرداری آران و 
بیدگل به مســاحت ۴۳۰۰ متر مربع و اعتبار ۱۱ 
میلیارد ریال توسط شهرداری ناحیه یک آران و 
بیدگل به انجام رسید.صانعی با اشاره به اینکه 
پیاده راه بلوار حاجی زاده به سمت پارک زیتون 
مسیر دائمی برای پیاده روی شهروندان علاقه مند 
به ورزش و پیاده روی به شمار می رود، تصریح 
کرد: شــهروندان نســبت به بلوک فرش های 
شکسته و کنده شده پیاده راه انتقاد داشتند که 
با پیگیری های انجام شــده از سوی شهرداری 
ناحیه دو آران و بیدگل، اصلاح پیست پیاده روی 
بلوار شهید حاجی زاده در دست اقدام است.وی با 
اشاره به انتقاد شهروندان منطقه یک از تاب های 
شکســته و نبود وســایل بازی در پارک محلی 
مسعودآباد آران و بیدگل، گفت: با پیگیری های 
انجام شده تاب بازی پارک اصلاح شد و در حال 
احداث فونداســیون میز بازی شــطرنج پارک 

هستیم.

با مسئولان

عکس: ایرنا

استان

تکذیب ادغام دانشگاه پیام نور در 
دانشگاه کاشان

معاون حقوقی، مجلس و امور استان های دانشگاه پیام 
نور ضمن تکذیب ادغام دانشــگاه پیام نور در دانشــگاه 
کاشان گفت: واحدهای دانشگاهی پیام نور کشور تا ۶۳۰ 

مرکز کاهش می یابد.
بــه گــزارش خبرگــزاری تســنیم از کاشــان، مجتبی 
سلطانی احمدی در دیدار با نماینده ولی فقیه در کاشان 
با بیان اینکه نشانه های کشــورهای توسعه یافته توسعه 
دانشــگاه های ترکیبی اســت، اظهار داشــت: دانشگاه 
پیام نور، مولود انقلاب اســلامی است که در سال ۱۳۶۸ 

تاسیس شد.
وی با بیان اینکه عمومی سازی آموزش عالی برای حوزه 
زنان و دختران کشور از دســتاوردهای دانشگاه پیام نور 
است، افزود: آمایش و ســاماندهی دانشگاه ها مختص 
دانشــگاه پیام نور نبوده، بلکه مربوط به دانشــگاه های 

سراسر کشور است.
معاون حقوقی، مجلس و امور استان های دانشگاه پیام 
نور با بیان اینکه هم اکنون حدود دو هزار و ۵۰۰ دانشجو در 
دانشگاه پیام نور کاشــان تحصیل می کنند، ابراز داشت: 
دانشگاه پیام نور یکی از اهداف آموزشی انقلاب اسلامی 
در حوزه گفتمان عدالت آموزشــی را که عمومی ســازی 

آموزش عالی در سراسر کشور بود، محقق کرد.
ســلطانی احمدی با بیان اینکــه دو هــزار و ۱۸۳ مرکز 
دانشــگاهی در کشــور داریم، افزود: این مهم در نظام 
آمــوزش عالــی کشــور تشــخیص داده و تصمیــم بر 
ساماندهی این حوزه گرفته شده و این تعداد زیاد واحد 
دانشــگاهی به ۶۳۰ مرکــز و واحد دانشــگاهی کاهش 

می یابد.
وی در مورد ادغام دانشــگاه پیام نور در دانشگاه کاشان 
گفت: افرادی که در شهرستان کاشان به ویژه در دانشگاه 
کاشــان به دنبال ادغام دانشــگاه پیام نور در دانشگاه 
کاشان بودند نیت بدی نداشتند، اما سواد کافی در حوزه 

تنوع آموزش عالی ندارند.
سلطانی احمدی با بیان اینکه شیوه آموزش در دانشگاه 
پیام نور متفاوت اســت، تصریح کرد: اگر این دانشــگاه 
منحل شــود هیچ تضمینــی وجود ندارد کــه این تعداد 

دانشجو برای تحصیل دانشگاه دیگر را انتخاب کنند.



استاندار اصفهان گفت: برای ادامه حیات اصفهان 
راهی جز توسعه گردشگری و اقتصاد دانش بنیان 
نداریم.به گزارش خبرنگار مهر، سید رضا مرتضوی 
در قرارگاه اقتصــاد دانش بنیان اســتان اصفهان 
ضمن قدردانی از تلاش هــا در میزبانی اصفهان از 
این جایــزه بین المللی، اظهار داشــت: زمینه ها و 
پیوست های متعددی برای رویداد جایزه مصطفی 
)ص( تعریف و فضاهای دانشجویی و دانشگاهی 

درگیر موضوعات ایــن رویداد شــدند.وی ادامه 
داد: نشســت با دانشــمندان برتر جهان اسلام و 
شبکه سازی هایی که در امتداد این رویداد صورت 

گرفت، اتفاقات نوین و قابل تقدیری بود.
استاندار اصفهان با اشــاره به میزبانی اصفهان در 
برگزاری جایــزه مصطفی )ص(، جشــنواره فیلم 
کودک و نوجوان، المپیاد جهانی فیزیک و ســایر 
رویدادهای ملــی و بین المللی، بیان داشــت: در 
مسیر آینده پیشــرفت و آبادانی استان براساس 
مطالعات بسیار ۲ محور اساســی »گردشگری« 
و »اقتصــاد دانش بنیان« براســاس ظرفیت ها و 
شرایط استان در نظر گرفته شده است.وی با بیان 

اینکه برای ادامه حیات اصفهان راهی جز توســعه 
گردشــگری و اقتصاد دانش بنیان نداریم، ادامه 
داد: از سال های گذشــته به دنبال این مهم بودیم 
که اصفهان به عنوان شاخص علم و فناوری کشور 
و جهان شــناخته شود.اســتاندار اصفهان عنوان 
کرد: تبدیل شــدن به مرجعیت علمی جهان یکی 
از رویکردهای اصلی کشــور اســت، در این راستا 
اصفهان می تواند خاســتگاه اصلی و شایسته این 
مرجعیت باشــد.وی گفت: میزبانی از رویدادهای 
ملی و بین المللــی بذرهایی هســتند که در زمین 
حاصلخیز اصفهان کاشــته می شــوند تا به درخت 

تنومندی در جهان اسلام تبدیل شوند.

استاندار اصفهان:

گردشگری و اقتصاد دانش بنیان، راه نجات اصفهان است

خبر روز

تمام زندگی عشایر وابسته به دام بوده؛ اما در چند سال اخیر خشکسالی ها و حذف 
یارانه نهاده های دامی باعث شده که بسیاری از عشایر نتوانند از پس هزینه های 

دام هایشان برآیند و مجبور شده اند چوب حراج به مال خود بزنند

مدیرکل راه و شهرسازی استان خبرداد:

رفع تصرف اراضی ملی اصفهان به ارزش ۱۷۰۰ میلیارد تومان
مدیرکل راه و شهرسازی اســتان اصفهان از رفع تصرف، ۱۵۹.۹ هکتار اراضی ملی و دولتی استان 

اصفهان در گستره ۱۱۵ شهر این استان به ارزش بیش از یک هزار و ۷۰۰ میلیارد تومان خبر داد.
علیرضا قاری قرآن، مدیرکل راه و شهرســازی اســتان اصفهان در گفت وگو با خبرنگار فارس در 
اصفهان با بیان اینکه حفاظت از اراضی ملی و دولتی اســتان از اولویت هــای کاری این اداره کل 
است، اظهار داشت: تیم های گشــت و مراقبت یگان حفاظت اراضی در سراسر استان اصفهان به 
صورت پیمایش روزانه در حال گشت زنی برای رصد اراضی ملی و دولتی تحت پوشش هستند و 
در صورت مشاهده موارد مربوط به تصرف این اراضی اقدامات قانونی لازم را انجام می دهند.وی 
افزود: در نیمه نخست سال جاری ۱۵۹.۹ هکتار از اراضی ملی و دولتی استان اصفهان در گستره 
۱۱۵ شهر این استان، با هوشیاری و تلاش عوامل یگان حفاظت اراضی استان اصفهان از چنگال 
متصرفات خارج و رفع تعرض شــد.قاری قرآن با بیان اینکه ارزش این اراضی رفع تصرف شده 
بیش از یک هزار و ۷۶۹ میلیارد و ۹۰۰ میلیون تومان برآورد شــده، گفت: بازگشت این اراضی به 
بیت المال با اجرای ۱۲ فقره حکم قطعی قضایی و ۴۳ مورد رفع تصرف فوری انجام شده است.

مدیرکل راه و شهرسازی اســتان اصفهان بیان کرد: با اجرای این احکام قضایی در مجموع ۶.۸ 
هکتار از زمین های ملی و دولتی در پهنه استان اصفهان رفع تصرف و به بیت المال اعاده و نسبت 
به قلع و قمع و خلع ید آن اقدام شد که ارزش آن در مجموع ۸۱ میلیارد و ۷۰۰ میلیون تومان برآورد 
شده است.وی ادامه داد: ۱۵۳ هکتار از اراضی ملی و دولتی استان نیز رفع تصرف فوری شده که 
مطابق با برآوردهای بعمل آمده ارزش آن بیش از ۱ هزار و ۶۸۸ میلیارد تومان اســت.قاری قرآن 
بیان کرد: علاوه بر این موارد با پیگیری های به عمل آمده در شــش ماهه ابتدای سال جاری پنج 
فقره پرونده قضایی کیفری)جرایم مشهود( برای رفع تصرف اراضی ملی و دولتی استان اصفهان 
تشکیل شده است.مدیرکل راه و شهرسازی اســتان اصفهان افزود: به منظور جلوگیری از تصرف 
اراضی ملی و دولتی در سطح استان اصفهان، همواره اجرای اقدامات پیشگیرانه در اولویت قرار 
دارد که براین اساس در نیمه نخست سال جاری برای اطلاع رسانی با نصب ۶۱ تابلو، علائم هشدار 
دهنده و دیوار نویسی، هشدارهای لازم اعلام شده تا مردم اســتان بدانند کدام اراضی مربوط به 
بیت المال است.وی خاطرنشان کرد: ســامانه ۱۶۵۶ به صورت شــبانه روزی به منظور دریافت 
اخبار و اطلاعات مردمی در ارتباط با تصرف اراضی ملی و دولتی فعال بوده و مردم استان اصفهان 
می توانند موارد تصرف، تعرض و دخالت در اراضی دولتی و ملی را از طریق تماس با این شــماره 

به یگان حفاظت اراضی گزارش دهند.
 

معاون توسعه مدیریت و منابع سازمان جهاد کشاورزی استان اعلام کرد:

تجهیز بیش از ۷۰۰ هکتار از مزارع اصفهان به سامانه های 
جدید آبیاری

معاون توسعه مدیریت و منابع سازمان جهاد کشاورزی استان اصفهان گفت: بیش از ۷۰۰ هکتار 
زمین کشاورزی استان به سامانه های جدید آبیاری مجهز می شــوند.معاون توسعه مدیریت و 
منابع سازمان جهاد کشاورزی اســتان اصفهان در آیین معارفه سرپرست جدید جهاد کشاورزی 
کاشــان با بیان اینکه بیش از ۲۰۰ میلیارد ریال برای تجهیز این ۷۰۰ هکتار به ســامانه های جدید 
آبیاری نیاز است، گفت: سامانه های جدید آبیاری امسال در تمام شهرستان های استان اصفهان 
با عقد قرارداد به مبلغ ۲۵ میلیارد ریال اجرا می شــود.محمد علی کاظمی افزود: حدود نیمی از 
هزینه طرح های مرتبط با آبیاری جدید، صرف خرید لوله و اتصالات می شود و به طور کلی برای 

اجرا در هر هکتار بیش از ۸۰ میلیون تومان نیاز است.
در این مراســم علی محلوجی به عنوان سرپرست جهاد کشاورزی کاشــان معرفی و از خدمات 

وحید انصاری قدردانی شد.

کافه اقتصاد

رییس اداره بازار های سازمان میادین و ساماندهی مشاغل شهری شهرداری اصفهان گفت: سامانه حسابداری به نام »سامانه کالا« برای یکسان سازی قیمت ها و تنوع 
و کیفیت محصولات بازار های کوثر راه اندازی شد.مجید صادقی افزود: در راستای ارتقای ســطح رضایتمندی مشتریان و مصرف کنندگان فروشگاه های کوثر، سازمان 
میادین و ساماندهی مشاغل شهری شهرداری اصفهان اقدام به استقرار بازرس در هر بازار کرده  و با توجه به نوسانات قیمت ها در بازار، بازار های کوثر به صورت هفتگی، 
دوره ای و تجمیعی مورد رصد قرار می گیرد.وی گفت: بازرس سازمان از طریق تلفن همراه یا تبلتی که در اختیار دارد، به بازار کوثر مراجعه و هر کالا را از طریق بارکد اسکن 
می کند، قیمت اعلام شده از سوی کوثر بررسی می شود و پایین ترین قیمتی که در کوثر ها اعلام شده است را برچسب قیمت می زنند که این قیمت ها بلافاصله به صورت 
جامع تعدیل می شود.رییس اداره بازار های سازمان میادین و ساماندهی مشاغل شــهری شهرداری اصفهان تصریح کرد:  بازرسان به صورت دوره ای، هفتگی و ماهانه 
به کوثر ها مراجعه و قیمت ها را به روزرسانی می کنند، اما با توجه به تنوع بالای کالا ها در کوثر ها تا حد امکان نزدیک به ۷۰ درصد قیمت محصولات یکسان سازی شده و 
۳۰ درصد شاید اختلافاتی داشته باشد که آن هم به دلیل حجم فروش زیاد است و در صورت وجود نوسانات قیمت در سطح بازار ها بلافاصله با بازرسان هماهنگی های 
لازم انجام و یکسان سازی قیمت ها انجام می شود.صادقی با بیان اینکه می توانیم با تکمیل این سامانه در آینده ای نزدیک قیمت مصوب جنس و تولید و فروش آن در 
فروشگاه های کوثر را در اختیار مشتریان قرار دهیم تا بتوانند فروشگاه مورد نظر خود را انتخاب کنند، گفت: شهروندان می توانند در لحظه هر جنس را با بارکدخوان و تلفن 
همراه در سامانه مشاهده کنند که کدام فروشگاه کوثر جنس مورد نظر را موجود دارد یا قیمت آن چقدر است که این اقدام در مدیریت وقت و زمان بسیار تاثیرگذار است.

 یکسان سازی قیمت کالا های بازار های کوثر اصفهان با سامانه کالا

صادرات محصولات 
میانی فولاد سازان 
ایران ۲۵.۶ درصد 

افزایش یافت
براســاس تازه ترین گزارش آماری 
انجمن تولیدکننــدگان فولاد ایران، 
صادرات محصــولات میانی فولاد 
کشــور در نیمه اول امســال، سه 
میلیون و ۶۹۰ هزار تــن بود که این 
رقــم افزایــش ۲۵.۶ درصــدی را 
نسبت به مدت مشــابه سال قبل 

نشان می دهد.

عکس خبر

  ریل  متروی اصفهان 
روی خط تولید ذوب آهن

مدیرعامل ســازمان قطار شــهری اصفهان 
و حومه گفــت: ریل های مورد نیــاز متروی 
اصفهان روی خط تولیــد کارخانه ذوب آهن 
اســت و منتظر تنظیم قــرارداد بــا کارخانه 
ذوب آهــن بــرای خریــد ریــل هســتیم.

سیدمحســن واعظی فــر،  اظهار داشــت: 
ریل های مــورد نیــاز متــروی اصفهان در 
کارخانــه ذوب آهن روی خط تولید اســت، 
باید قراردادی بــا کارخانــه ذوب آهن برای 
خرید ریــل تنظیم شــود، ذوب  آهن در این 
خصوص قول مساعد داده است.وی افزود: 
برای تامین تجهیزات سنگین خط دو مترو 
قراردادی با شرکت مپنا تنظیم شده و تامین 
هزینه های مالی نیز به عهده همین شــرکت 
است.واعظی فر با بیان اینکه در ۱۶ ایستگاه 
خط دو مترو، پیمانکاران مشــغول فعالیت 
هستند، گفت: در ایستگاه های عمان سامانی، 
زینبیه و عاشق اصفهانی عملیات سفت کاری 
به اتمام رســیده و نــازک کاری آن در حال 
انجام است.مدیرعامل سازمان قطار شهری 
اصفهان و حومه افزود: تکمیل فاز نخســت 
خط ۲ متروی اصفهان نیازمند ۱۰ هزار میلیارد 
تومان اعتبار اســت.وی با بیان اینکه منابع 
مالی مورد نیــاز با توجه به مــاده ۶۲ هیئت 
دولت تایید نشــده و انجــام مراحل اداری 
زمان بر است، خاطرنشان کرد: برای آغاز کار 
پیمانکاران قرارداد ۷۰۰ میلیارد تومانی تنظیم 
شد و با تایید این ماده در دولت، ۹۰ میلیون 
یورو پیش قســط اول و ۱۵ درصد فاینانس 
به حســاب پیمانکاران واریز و قرارداد تنفیذ 
خواهد شــد.واعظی فر یادآور شــد: دو هزار 
میلیارد تومان باقی مانــده از بودجه ۳ هزار 
و ۷۰۰ میلیــارد تومانی مترو که در شــورای 
اسلامی شهر تعیین شــده است، در شش 
ماه پایانی ســال جاری باید پرداخت شود، 
علاوه بر آن نیاز بــه دو هزار میلیــارد تومان 
منابع مالی دیگر داریم، در جلسه ای با حضور 
معاون هماهنگی امور عمرانی اســتانداری 
اصفهان برای تامین منابع مالی، قول مساعد 

داده شد.

دوشنبه  ۲4  مهر  ۱4۰۲ /  3۰  ربیع الاول  ۱44۵  /  ۱۶  اکتبر    ۲۰۲3 / شماره  39۲۷ 

خشکسالی ها و حذف یارانه نهاده های دامی، عشایر را بر سر دو راهی تداوم زندگی عشایری یا یکجانشینی قرارداده است؛

چوبحراجعشایربردامهایشان
صدای زنگوله دام ها همراه با نوای نی چوپان، آواها و نواهای سنتی، بوی دلنشین  مرضیه علی عسگری   
خاک باران خورده، غذاهای طبیعی و پوشش رنگارنگ و اصیل مردان و زنان در کنار 
سیاه چادرها برای هر کسی یادآور جذابیت های بی بدیل زندگی عشایر است؛ این مسافران همیشگی طبیعت.به 
پاس تقدیر و تشکر از مقام روستاییان و عشایر غیور ایران از سوی شورای فرهنگ عمومی کشور ۱۵ مهر به نام روز 
روستا و عشایر نام گذاری شده است.عشایری که در قوم های مختلف ایرانی حضور دارند و به زبان ها و گویش های 
مختلفی نیز صحبت می کنند. از جمله معروف ترین ایلات عشایری کشور می توان به بختیاری ها، لک ها، جاف ها، 
قشقایی ها، شاهسون ها و افشارها اشاره کرد.به گزارش خبرنگار »فارس«؛ ایل قشقایی یکی از ایل های پرجمعیت 
ایرانی است. این ایل را جزوی از ترکمانان دشت قبچاق می دانند که بعدها به هند، عراق و سیستان و در پایان به 
استان فارس مهاجرت کرده اند. ایل قشقایی با وجود گذر زمان و شکل گیری فرهنگ مدرنیته، آداب و رسوم خود 
را حفظ کردند و از زندگی کردن در طبیعت بهره می برند. زندگی در سیاه چادر، موسیقی های خاص ایلی، زندگی، 

غذا و خوراکی های سنتی خاص ایل از ویژگی های مهم ایل قشقایی است.

عشایر بر سر دو راهی تداوم زندگی عشایری یا یکجانشینی
زندگی عشایر بر پایه دامداری بنا شده است. سهم آن ها از تولید گوشت کشور ۲۵ درصد است. کوچ و چرای دام، 
از مهم ترین ویژگی های زندگی عشایری است، اما سال هاست که جمعیت عشایری ایران با محدودیت هایی 
همچون منابع طبیعی روبروست. در سال های اخیر مراتعی که قبلا محل چرای دام های عشایر بوده و حتی ایل 
راه هایی که زمانی محل عبور عشایر از ییلاق به قشلاق و بالعکس بوده تغییر کاربری داده و به باغات، جاده ها 
و خانه هایی تبدیل شده است که دیگر مجال حرکت و زندگی به عشایر را نمی دهند. این موارد یکی از هزاران 
عواملی است که عشایر قشــقایی را که از جمله بزرگ ترین جمعیت های عشایری ایران محسوب می شوند 
بر سر دو راهی تداوم زندگی عشایری یا یکجانشینی قرار داده است.مهم ترین نیازهای عشایرایجاد راه های 
ارتباطی مناسب، ارتقای سلامت آنان، واکسیناسیون به موقع دام و طیور عشایر، تامین آرد، نفت سفید و دیگر 
امکانات گرمایشی و سرمایشی مناسب مناطق سخت گذر و قابل حمل و تجهیزات مخابراتی لازم برای ارتباط 

مناسب با جوامع روستایی و شهری است.

 تیغ واسطه ها بر گلوی عشایر
 مجید نادری دره شوری، رییس اداره امور عشایر شــهرضا که خود نیز جزو طوایف قشقایی است به خبرنگار 
فارس می گوید: هر چه به عشایر خدمت کنیم و خدمات و تولیدات شــان را خریداری کنیم باز هم کم است، 
تنها قشــری در جامعه هســتند که بدون هیچ امکانات رفاهی بیشــترین تولید را دارند، بنابراین شایسته 
رسیدگی بیشتر هستند.وی افزود: عشایر استان اصفهان شــامل ایل قشقایی با تعداد بیش از ۵ هزار و ۵۰۰ 
خانوار در شهرستان های سمیرم، شهرضا و دهاقان و ایل بختیاری نزدیک به ۵ هزار خانوار در شهرستان های 
فریدونشــهر، چادگان و فریدن و ایل عرب بیش از هزار و ۵۰۰ خانوار در شهرســتان جرقویه مستقر هستند.

نادری ادامه داد: قشلاق های ایل بختیاری خوزستان و بهبهان، ایل قشقایی فارس، بوشهر و کهگیلویه و ایل 
عرب جرقویه و ییلاق را سمیرم، دهاقان، شهرضا، فریدونشهر و بروجن و آباده مستقر هستند.رییس اداره امور 
عشایر شهرضا بیان کرد: شغل عشایر علاوه بر دامداری، تولید عسل، لبنیات، صنایع دستی، گیاهان دارویی، 
تولیدات باغی و زراعی است که به صورت ارگانیک تهیه شــده ولی به علت نداشتن برند توسط واسطه ها به 

قیمت کم خریداری و در بازارها به قیمت گزاف فروخته می شود.

 چوب حراج عشایر بر دام هایشان
وی افزود: تمام زندگی عشــایر وابســته به دام بوده؛ اما طی چند سال اخیر خشکســالی ها باعث شده که 
بسیاری از عشایر نتوانند از پس هزینه های دام هایشان برآیند و مجبور شده اند چوب حراج به مال خود بزنند.

نادری دره شوری بیان کرد: امسال به عشایر شــهرضا و دهاقان ۸ میلیارد تومان تسهیلات کم بهره تبصره ۱۶ 
پرداخت کردیم در حالی که حق شان بیشتر از این رقم بود. رییس اداره امور عشایر شهرضا  با اشاره به توزیع 
۹ هزار متر لوله آب شرب و کشاورزی بین عشــایر گفت: توزیع تانکرهای بهداشتی و پکیج های خورشیدی، 
توزیع ورق های ژئوممبران برای استخر، آبرسانی سیار به عشایری که دسترسی به آب شرب بهداشتی ندارند 
و تیغ زنی)تسطیح( هر ساله ایل راه های عشایری و زیرســازی بعضی از راه ها از جمله اقدامات امور عشایر 
شهرضا برای این قشر است.وی ادامه داد: عشایر علاوه بر دامداری کشــاورزی و زنبورداری هم دارند برای 
اینکه زندگی شان در چرخه بیفتد باید چند شغل همزمان داشته باشند.نادری تصریح کرد: سازمان امور عشایر 
با اینکه خرید دام عشــایر را در برنامه  دارد، اما باید خرید تضمینی دام عشایر در اولویت باشد و تحویل نهاده 
دامی به صورت صددرصد اجرایی شود و اول نهاده دامی را به عشایر تحویل دهد و بعد تضمین دهد که دولت 
دام را بدون هیچ تبصره و قانونی می خرد تا اتفاق فروش دام در سال گذشته برای عشایر دوباره تکرار نشود.

از خشم و قهر طبیعت تا فروش دام عشایر
علی محمد که چین و چروک صورت و دستان زحمت کشیده اش، نشان از سپری کردن روزگار پرزحمتی دارد، 
دل پری از شرایط سخت اقتصادی دارد.او می گوید: راه های عشایری ما را مسدود کردند و ما را برای کوچ و تردد 
به جاده های آسفالت کشیدند که قربان گاه عزیزترین افراد ما شده اند.از خشم و قهر طبیعت می گوید، اینکه 
بارها گرفتار خشکسالی و قهر طبیعت شدند، از کمبود آرد و مشکلات تهیه نان، راه های ناهموار و آسیب های 
میلیاردی که سیل به آغل های آنها در قشلاق و ییلاق زده، کمبود نهاده های دامی و ده ها مشکل دیگر.با توجه 
به قیمت بالای نهاده های دامی و پایین بودن قیمت گوشت در سال گذشته شاهد فروش دام توسط عشایری 

بودیم که به دلیل عدم توانایی در نگهداری و پرورش دام و به ویژه برای کسانی که توان مالی نداشتند.
علی محمد، آهی از ته دل می کشد و در این باره می گوید: افراد کهنسالی که به زندگی در طبیعت عادت کرده 
بودند، ارمغان ماندن در شهر برای آنها چیزی به جز بیماری نداشــت و باز به طبیعت بازگشتند؛ اما این بار به 
عنوان چوپان برای دامداران شهری و ســرمایه داران؛ تنها برای گذران عمر با شــغل مورد علاقه شان و حفظ 

آرامش شان برای مال از دست رفته است. او اعتقاد دارد عشایر صورت شان را با سیلی سرخ می کنند.
 

حذف یارانه نهاده های دامی و افزایش قیمت گوشت
وقتی نزدیک سیاه چادر می شوی، بیش از ۵۰۰ رأس گوسفند می بینی وقتی از او سال می کنم این گوسفندان 
مال کیست؟ می  گوید: ۲۰ تا از آن ها مال خودم است و بقیه مربوط به یک دامدار شهری است، زحمتش مال 
عشایر و سودش مال فلانی است.علی محمد  ادامه می دهد: اکنون که قیمت گوشت بالا رفته است، کسانی 
بردند که دام شان را نفروختند و آنها کسانی بودند که دارای وضع مالی مناســب بودند و این فاصله ای که در 
زمان حذف یارانه نهاده دامی و افزایش قیمت گوشــت قرمز به وجود آمد، باعث اختلاف طبقاتی شدید بین 
این قشر ضعیف جامعه شد.اینها را می گوید و معتقد است اگر مســئولان به داد عشایر نرسند، آنها به زودی 
دچار ورشکستگی می شوند و تولید در جمعیت عشــایری استان و شهرستان به سرعت به صفر می رسد.درد 
دل های علی محمد کم کم اوج می گیرد؛ اما در میان همین هیجان ناشــی از دغدغه ها و مشــکلات عشایر، 
باز هم قدردان رییس امور عشایر شهرضا مجید نادری دره شوری است و او را عشایرزاده ای می داند که برای 
رسیدگی به امور عشایر، روز و شب نمی شناسد ولی نیاز اســت امکانات و اختیارات به او داده شود تا بتواند 

مشکلات را برطرف کند.

مسئولان به داد عشایر برسند
به گزارش فارس، هرچند زندگی عشــایر برای مردم شهرنشین پر از هیجان اســت ولی بدون شک، تحمل 
مشــقت های این زندگی فقط از عهده شیرزنان و غیورمردان عشــایر بر می آید که با تحمل تمام کمبودها در 
راســتای رونق تولید تلاش می کنند.اگرچه زندگی در مناطق عشایری به دلیل همنشینی با طبیعت، سادگی 
و همدلی، همواره دارای حلاوت های خاصی برای کوچ نشــینان بوده اما وجود برخی کاســتی ها، کمبودها و 
مشکلات این جلوه های زیبا را کم رنگ کرده است.در واقع هر چادر عشــایری، یک واحد تولیدی محسوب 
می شود که با تلاش خستگی ناپذیر عشایر زحمت کش منجر به محصولات و تولیداتی پاک و سالم می شود. 
عشایر در کنار ظرفیت های بسیار خوبی که در حوزه تولید دارند، با مشکلات بسیار زیادی نیز روبه رو هستند که 

می طلبد مسئولان تلاش بیشتری برای رفع مشکلات و تامین نیازهای آن ها داشته باشند.
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 جایگاه »گردشگری سلامت« در میان صنایع مطرح دنیا؛ 

 ایران در کدام نقطه ایستاده است؟

 گردشــگری ســامت یکــی از شــاخه های صنعت 
گردشگری است که برخاف تصور عده ای تاریخچه ای 
طولانی مدت دارد؛ این شاخه از گردشگری در ایران نیز 
مورد توجه است و در این راستا سال گذشــته بیش از یک میلیون گردشگر 
سامت به کشــورمان آمدند، اما با این حال نیاز است تا با هم افزایی بیشتر 
شــاهد رونق بیش از پیش این عرصه باشــیم.به گزارش خبرنــگار ایمنا، 
»گردشگری سامت« یا »توریسم پزشکی« یکی از انواع جهانگردی است 
که با فعالیت های بهداشــتی آمیخته شده اســت و در این راستا مسافران 
به ظرفیت های علمی، پزشکی و بهداشتی کشــور هدف توجه و به آن سفر 
می کنند؛ این پدیده زمانی مورد توجه قرار گرفت که بســیاری از بیماران در 
کشور خود امکان استفاده از تجهیزات درمانی و پزشکی را نداشتند یا منطقه 
آن ها از امکانات کافی بهره مند نبود، بر همین اساس بیماران برای ادامه روند 
درمان خود به کشورهای دیگر سفر کردند.البته زمانی که به تاریخچه موضوع 
گردشگری سامت نگاهی می اندازیم، شــاهدیم که برخاف تصور عموم، 
این بحث تنها به رفتن نزد پزشک محدود و خاصه نمی شود و در این راستا 
اولین نمونه ثبت شده از مهاجرت مردم برای درمان یا به عبارتی گردشگری 
سامت، مربوط به هزاران سال قبل و زمانی که مسافران یونانی از مدیترانه 
شرقی به منطقه کوچکی در خلیج سارونیک به نام اپیداریا سفر کردند، است؛ 
این منطقه پناهگاه خداوند شفا، آسکلوپویس بود که مردم آن اعتقاد داشتند 
باعث درمان بیماری هایشان می شود، از طرفی شهرهای دارای چشمه های 
آب گرم از مقاصد اولیه به عنوان گردشــگری درمانی بودند و در این راســتا 
اروپاییان در قرن ۱۸ از چشمه های آب گرم بازدید می کردند زیرا اعتقاد داشتند 
آب این چشمه ها دارای اماح معدنی است که برای دردهایی همانند نقرس، 
اختالات کبد، برونشیت مفید است، همچنان که در دوران معاصر نیز اماکنی 

مانند چشمه های گرم همچنان مورد توجه واقع می شود.

مروری بر تاریخچه گردشگری سلامت

اگر بخواهیم به طور خاصه به تاریخچه گردشگری سامت بپردازیم به شرح 
زیر خواهد بود:

۱- حدود ۴۰۰۰ سال پیش از میاد، سومریان نخستین مجتمع سامت را در 
اطراف چشمه های آب گرم ساختند و به خدمات درمانی مبادرت ورزیدند.

۲- علم پزشــکی یونانی ها نســبت به دیگر کشــورها جایگاه قابل توجهی 
داشت و مردم آن دوران بر این باور بودند که این منطقه پناهگاه خداوند شفا، 

آسکلوپویس است که بیماری آن ها را درمان می کند.
۳- رم نیز در بین دیگر کشورها عاوه بر آموزش طب، مراکز درمانی ویژه ای 
را برای ثروتمندان دیگر کشورها تاسیس کردند و به آن ها خدمات می دادند.

۴- در جهان اسام نیز بیمارستان منصوری در قاهره با پذیرش ۸۰۰۰ نفر بیمار 
و ارائه خدمات درمانی پا به این عرصه رقابت گذاشت.

۵- هم زمان در کشورهای فرانسه، انگلســتان و کل اروپا نیز مراکزی جهت 
مراجعه بیماران خارجی و ارائه خدمات درمانی تاسیس شد.

۶- در کشور ایران نیز ابوعلی سینا خدمات سامت را به ۳ دسته آسایشگاه 
معنوی، چشمه های درمانی و آب های گرم تقسیم بندی کرد.

گردشگری؛ سومین صنعت مهم دنیا
اگر از دوران گذشته عبور کنیم و قصد داشته باشیم به دوران معاصر بپردازیم 
باید گفت که صنعت گردشگری پس از صنعت نفت و خودروسازی، سومین 
صنعت مهم دنیا به حساب می آید و در این راستا اهمیت بسزایی در افزایش 
درآمد و گردش مالی کشــور دارد، به طوری که پیش بینی شده در آینده ای 
نزدیک ممکن است به صنعت اول جهان تبدیل شود و بر همین اساس یکی 
از موضوعات مد نظر که در اولویت بسیاری از کشورها قرار گرفته »گردشگری 
سبز« اســت که اخاق محور است و گردشگران مســئول تاش می کنند تا 
آرامش و زندگی مردم بومی را مختل نکنند، محیط زیست را آلوده نکنند و با 
کاهش هزینه های انرژی، آب و زباله، ارزش تنوع زیستی و اکوسیستم را بالا 

ببرند و »گردشگری سامت« یکی از مصادیق بارز این حوزه است.

ورود بیش از یک میلیون گردشگر سلامت به ایران در سال 1401
طبق اسناد و آمار رایج ترین و محبوب ترین خدمات حوزه گردشگری سامت 
مواردی از جمله جراحی های زیبایی، جراحی چشــم و قلب، بیماری های 
مرتبط با سرطان، دندان پزشــکی، درمان ناباروری، پیوند عضو و آب درمانی 
هستند و در این میان ایران با دارا بودن رتبه ۴۶ جهان می تواند در آینده تبدیل 
به یکی از مقاصد مهم در این عرصه شود، چرا که تبدیل شدن ایران به قطب 
گردشگری سامت در منطقه به استناد اسناد بالادستی همچون فرمان رهبر 
معظم انقاب، سند چشم انداز ایران ۱۴۰۴ و قانون برنامه پنج ساله ششم و 
هفتم توسعه اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی جمهوری اسامی ایران مدنظر 
بوده است.طبق آمار اعامی از سمت معاون درمان وزارت بهداشت در سال 

گذشته یک میلیون و ۲۰۰ هزار گردشگر سامت داشتیم که درآمد حاصل از آن 
حدود یک میلیارد دلار بوده و بیشترین مراجعان خارجی به بیمارستان های 
ما نیز در حوزه زایمان، چشم پزشکی، ارتوپدی، کودکان، زیبایی و پیوند اعضا 
مراجعه بودند، از طرفی بیشترین گردشگر ســامت مراجعه کننده به ایران 
مربوط به ۱۰ کشور همسایه شرقی و غربی و حاشیه خلیج فارس است که در 
بین این کشورها عراق و افغانستان در رتبه بالاتر و پاکستان، عمان، بحرین 
ارمنستان و تاجیکستان در رتبه های بعدی قرار دارند و کشورهای مذکور در 

مجموع مبدأ بیش از ۹۰ درصد گردشگران سامت ایران بوده اند.

برای جذب بیشتر گردشگر سلامت چه کنیم؟
برای جذب گردشگر سامت می توان از روش های مختلفی از جمله انتخاب 
ابزار درست و تولید محتوای مناســب برای معرفی ظرفیت ها، اطاع رسانی 
در جذب بیمار خارجی از طریق ابزار روز دنیا، شــناخت نیاز مخاطب، ارتباط 

با آژانس های گردشگری و تدوین یک برنامه راهبردی بلندمدت بهره برد.
امروزه جاذبه های طبیعی و تاریخی ایران یکی از عوامل موثر بر جذب توریست 
سامت است و بر این اساس می توان گفت دیگر کشورها به پزشکان ایرانی 
اعتماد کرده اند که خود این عامل نیز بر ارتقای توان علمی کشور موثر خواهد 
بود؛ طبق آمار اعامی از سمت وزارت بهداشت شاهدیم که کشور ما با اقبال 
خوب بیماران خارجی برای درمان روبه رو اســت، یعنی در این حوزه به توان 
علمی لازم رسیده ایم، اما در این میان شاید چهره ای که از ایران در اذهان دیگر 
کشورها ساخته شده است، مطابق با واقعیت نباشد و در این راستا نیازمند 

توجه و دقت بیشتر دولتمردان و دستگاه های متولی هستیم.

بنای تاریخی مهدوی دزفول در مسیر مرمت
عملیات خاک برداری و آواربرداری خانه تاریخی مهدوی دزفول در روزهای گذشته با هدف مرمت خانه 
و احیای شوادان آن به دیت مالک و زیر نظر اداره میراث  فرهنگی دزفول انجام و این بنای تاریخی آماده 
عملیات مرمت و بازسازی شده است.حمیدرضا خادم، سرپرست میراث فرهنگی دزفول در این باره 
اظهار کرد: این بنای تاریخی با متراژ ۲۹۰ متر برخاف بیشتر بناهای دزفول که درونگرا هستند در ۲ نبش 
آزاد بوده و پنجره هایی نیز رو به بیرون دارد و ساخت آن به دوران قاجار می رسد و مالکیت آن در اختیار 
خاندان مهدوی است.به گزارش ایسنا، بنابر اعام اداره کل میراث فرهنگی خوزستان، وی خاطرنشان 
کرد: موقعیت قرارگیری این بنا در مرکز محله شــاه رکن الدین که از محات قدیمی و ارزشمند بافت 
تاریخی دزفول با وجود آثار ثبت ملی نظیر مســجد، حمام، بقعه و چند خانه تاریخی از جمله مجاهد 
و محسنی از اهم ویژگی های آن است.وی با این  بیان که بنای تاریخی مهدوی ظرفیت های بسیاری 
برای اعطای کاربری های فرهنگی و گردشگری را داراست، ابراز امیدواری کرد با حفظ اصالت این بنای 
ارزشمند و سپس مرمت و بهسازی آن اقدامات خوبی را در زمینه ارج نهادن به میراث شهرمان انجام می 
دهیم.سرپرست میراث  فرهنگی دزفول گفت: مشارکت مردم در احیای بافت تاریخی و سرمایه گذاری 

در آن که منجر به کسب درآمد پایدار می شود، لازمه پویایی بافت تاریخی است.
 

اواخر مهرماه انجام می شود:

برگزاری بیست و دومین نمایشگاه گل های داوودی در محلات
بیست و دومین نمایشگاه گل های داوودی، اواخر مهرماه در شهر محات گشایش خواهد یافت.حسین 
بیات، رییس پژوهشکده گل و گیاهان زینتی ایران در گفت و گو با ایسنا اظهار کرد: هدف از برگزاری این 
نمایشگاه که در فضایی به مساحت سه هزار متر برگزار خواهد شد، آشنایی با توانمندی های پژوهشکده 
در حوزه ایجاد ژنوتیپ ها و ارقام جدید در انواع گیاهان زینتی است که گل داوودی از نمونه های موفق آن 
بوده است.وی ادامه داد: این پروژه تحقیقاتی و دستاوردهای نمایشگاه در جشنواره خوارزمی نیز رتبه های 
برتر را به خود اختصاص داده است و هرساله شــاهد حضور جمع عظیمی از بازدیدکنندگان از قشرهای 
مختلف شامل دانشجویان، تولیدکنندگان گل و گیاه، شهرداری های مختلف و مقامات کشوری بوده است.

محمدرضا شفیعی، مسئول برگزاری نمایشگاه نیز در گفت و گو با ایسنا اظهار کرد: این نمایشگاه از ۲۷ مهر 
الی ۱۵ آبان در پژوهشکده گل و گیاهان زینتی شهرستان محات برقرار خواهد بود.مجری پروژه به نژادی 
گل داوودی ادامه داد: در نمایشگاه گل های داوودی اصاح شده امسال، حدود هزار ژنوتیپ )رقم( گل 
داوودی که حاصل اقدامات به نژادی پژوهشکده است، به نمایش در خواهد آمد.شفیعی در مورد مساحت 
نمایشگاه، با اشاره به فضای نمایشگاه های گل در کشورهایی نظیر هلند، اسپانیا و امارات، افزود: به دلیل 
محدودیت فضا و امکانات، امکان گسترش فضا وجود ندارد، اما شرایط و توان برگزاری در ابعاد گسترده تر 
وجود دارد و این نکته ای اســت که می توان مورد توجه قرار داد.به گزارش ایسنا، این نمایشگاه در محل 

پژوهشکده گل و گیاهان زینتی شهرستان محات برگزار خواهد شد. 

رونمایی از 10 طرح گردشگری مناطق آزاد در کیش
در بیست و سومین نشست معاونین و مدیران فرهنگی ، اجتماعی و گردشگری مناطق آزاد که به میزبانی 
سازمان منطقه آزاد کیش برگزار شد، از ۱۰ طرح حوزه گردشگری سازمان های مناطق آزاد رونمایی شد.به 
گزارش ایسنا،  در این رونمایی دکتر عبدالملکی، مشــاور رییس جمهور و دبیر شورایعالی مناطق آزاد از 
پر کاری در این حوزه تشکر کرد و بر حرکت جهادی برای ارزان ســازی بسته گردشگری مناطق آزاد در 
ذیل سیاست های اقتصاد مقاومتی تاکید  داشــت.در ادامه دکتر محمد فرزاد میرزایی قلعه، مدیر کل 
گردشگری مناطق آزاد کشور با ارائه طرح های مذکور بر حفظ ساختار تشکیاتی گردشگری مناطق آزاد، 
تاکید و گردشگری مناطق آزاد را در دولت سیزدهم نماد حرکتی بر مدار الگوی اسامی ایرانی پیشرفت 
توصیف کرد.طرح ویژه امید و نشاط آفرینی، سند تحول گردشگری مناطق آزاد، سند راهبردی گردشگری 

سامت مناطق آزادو...از جمله طرح های سراسری بود که اجرا و رونمایی شد.

اخبار

مفاد آراء
7/187 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت 

ثبتي و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
 برابر آرا صادره هيات هــاي موضوع قانون تعييــن تکليف وضعيــت ثبتي اراضي و
 ساختمان هاي فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشخصات متقاضيان و املاک 
مورد تقاضا به شرح زير به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي 
شود. در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته 
باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت 
اسناد و املاک تسليم و پس از اخذ رســيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض 

دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1- برابر راي شــماره 8225  مورخ 1402/05/16  هيــات اول مالکيت خانم 
فاطمه سلطان عســگری  به شناسنامه شــماره 180  کدملي 1289910111 صادره 
اصفهان فرزند مهدی در ششدانگ يکباب خانه و مغازه به مساحت 228/84 متر مربع 
پلاک شــماره 452 فرعی از 18   اصلی  واقع در اصفهان بخــش 14 حوزه ثبت ملک 
غرب اصفهان ســند 57562 مورخ 37/12/23 دفترخانه هفت اصفهان تائيد و محرز 

گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت  اول :1402/07/09
تاريخ انتشار نوبت  دوم : 1402/07/24

م الف: 1576768  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان
مفاد آراء

7/188 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانــون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و 
اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

 برابر رای شــماره 1715 مورخ 1402/5/14 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک جنوب اصفهــان تصرفات مالکانــه بلامعارض متقاضــی، مالکيت آقای 
محســن کرمی مفرد  به شناســنامه شــماره 6348 کدملی 4679151099  صادره 
فارســان فرزند درويشــعلی در پنج حبه و يک سوم حبه مشــاع از 72 حبه ششدانگ 
يکباب خانه به مســاحت 488/60 متر مربع پلاک شــماره 4 فرعی از 2966  اصلی 
واقع در اصفهــان بخش 5 حوزه ثبت ملــک جنوب اصفهان که مقــداری از مالکيت 
 مورد تقاضای متقاضی  در ازای مالکيت رســمی مشــاعی )که بنام خــود متقاضی( 
می باشــد و مقداری هم به موجب بيع نامه خريداری مع الواســطه از طرف مرحومه 
صغری سلطان عابدی کيچی )مالک رسمی( ميباشــد. ) لازم به ذکر است: به موجب 
صفحات 257 و 260 دفتر 799 املاک مقدار چهار دانگ مشاع از ششدانگ پلاک مزبور 
بنام احمد علی عابدی کيجه سابقه ثبت و سند مالکيت داشته که نامبرده فوت نموده و 
 به شرح دفتر املاک و پرونده ثبتی مالکيت نامبرده مورد نقل و انتقال قرار گرفته است 
) و با توجه به گزارش کارشناســی مضبوط در پرونده، احمــد علی عابدی کيجه طبق 
گواهی حصر وراثت شــماره 734 مورخ 77/3/31 شــعبه 5 دادگاه عمومی اصفهان 
فوت نموده ورثه  وی شــامل: اصغر و عليرضا و الهام و الهه و منيژه و زهرا و ســميه 
همگی عابدی کيچه و زوجه: بتــول عزيزی و مادر: صغری ســلطان عابدی کيجی 
می باشد(  بنابراين مقدار پنج حبه و يک سوم حبه مشــاع از 72 حبه ششدانگ پلاک 
مزبور بنام صغری ســلطان عابدی کيچی در ســامانه جامع املاک ســابقه ثبت دارد 
و خانم صغری ســلطان عابدی کيچی به موجب صلح نامه عــادی مورخ 83/12/7 
ســهم الارث خود از فرزندش )احمد علــی عابدی کيجه( را به فرزنــدان ذکور احمد 
علی )بنام اصغــر و عليرضا( صلــح نموده اســت و در اين خصوص نامبــرده نيز به 
موجب وکالت شــماره 84893 مورخ 1384/3/16 دفتر 95 اصفهان به اصغر عابدی 

 کيچه وکالت داده اســت، ســپس آقايان اصغــر و عليرضا عابدی کيچــه به موجب 
بيع نامه عادی، ســهم الارثی )تقريباً 30 متر( که از طرف خانم صغری سلطان عادی 
کيچی به نامبردگان صلح گرديده بــود را به متقاضی واگذار نمــوده اند و نامبردگان 
اخيرالذکر نيز در جلســه هيات حاضر و به موجب مشــروحه مــورخ 1401/12/23 
واگذاری خود را به متقاضی تاييد نموده اند و خانم صغری ســلطان عابدی کيچه نيز 
 به موجب نامه شــماره 1401/308725 مــورخ 1401/12/15 اداره ثبت احوال فوت 

نموده است(.
 لذا به منظور اطلاع عمومی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
 صورتی که اشخاص نســبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند

 می توانند از تاريخ انتشار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم 
و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت  اول :1402/07/09
تاريخ انتشار نوبت  دوم : 1402/07/24

م الف: 1576718  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

7/189 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانــون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و 
اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

 برابر رای شــماره 1944 مورخ 1402/5/26 و 1945 مورخ 1402/5/26 هيات اول 
موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی 
مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان تصرفــات مالکانه بلامعارض 
متقاضی، مالکيت آقای احمد شريفيان دستجردی  به شناسنامه شماره 24301 کدملی 
1282711431  صادره اصفهان فرزند اصغر در ســه دانگ  مشاع از ششدانگ يکباب 
ساختمان به مساحت 129/59 متر مربع پلاک شــماره 4373  اصلی واقع در اصفهان 
بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان  و مالکيت خانم ســميه صالح پور دستجردی 
به شناسنامه شــماره 3649 کدملی 1289130450 صادره اصفهان فرزند محمد علی 
در سه دانگ مشاع از ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 129/59 متر مربع پلاک 
شماره 4373 اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان در ازای 

مالکيت رسمی مشاعی اوليه مفروز ثبتی گرديده است. 
 لذا به منظور اطلاع عمومی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
 صورتی که اشخاص نســبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند

 می توانند از تاريخ انتشار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم 
و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت  اول :1402/07/09
تاريخ انتشار نوبت  دوم : 1402/07/24

م الف: 1576921  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

7/190 آگهی موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئيــن نامه قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 

 برابــر رای شــماره  140260302007003292 هيــات اول موضــوع قانــون
 تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک فلاورجان تصرفات مالکانــه بلامعارض متقاضی آقای امراله حيدری 
زفره فرزند فتح اله  به شماره شناســنامه 398  در يک  باب خانه نيمه ساز  به مساحت 

176/18 متر مربع پلاک 612 فرعی از 386  اصلی واقــع در قهدريجان خريداری از 
مالک رسمی آقای رمضان محمدی قهدريجانی محرز گرديده است.

 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی ميشود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهی به مدت دوماه اعتراض خود رابه اين اداره تسليم وپس از اخذ 
رسيد ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايی 
تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد . 
تاريخ انتشار نوبت  اول :1402/07/09
تاريخ انتشار نوبت  دوم : 1402/07/24

م الف: 1576865  مظاهر عباسی قلعه شاهی رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان
مفاد آراء

7/191 آگهی موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئيــن نامه قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 

 برابــر رای شــماره  140260302007003321 هيــات اول موضــوع قانــون
 تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی وســاختمانهای فاقد ســند رســمی مســتقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملــک فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعــارض متقاضی  خانم 
حاجيه بی بــی محمودی ده کهنــه فرزند ابراهيم  به شــماره شناســنامه 4168  در 
يک  باب خانه  به مســاحت 110/94 متــر مربع پلاک 6 فرعــی از 667  اصلی واقع 
 در خيابان نيروگاه خريداری از مالک رســمی  آقای محمد حســن آقــای نجفی زاده 

محرز گرديده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی ميشود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهی به مدت دوماه اعتراض خود رابه اين اداره تسليم وپس از اخذ 
رسيد ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايی 
تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد . 
تاريخ انتشار نوبت  اول :1402/07/09
تاريخ انتشار نوبت  دوم : 1402/07/24

م الف: 1576948  مظاهر عباسی قلعه شاهی رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان
مفاد آراء

7/192 آگهی موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئيــن نامه قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابــر رای شــماره  140260302007003560 و 140260302007003561 و 
140260302007003562  هيات اول موضوع قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتی 
اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فلاورجان 
تصرفات مالکانــه بلامعارض متقاضی خانم ليندا مگرديچيان فرزند آرمن  به شــماره 
شناسنامه 2110 صادره از اصفهان و آقای شيراک مگرديچيان فرزند آرمن به شماره 
شناســنامه 1271538172 صادره از اصفهان و خانم آلمــا مگرديچيان فرزند آرمن 
بشماره شناسنامه 17255 صادره از اصفهان بالســويه در يک قطعه زمين کشاورزی 
 با کاربری زرعی باغی به مســاحت 6201/09 متر مربع پــلاک 423    اصلی واقع در 
 بنــدارت کــه متقاضيــان خــود مالــک رســمی مشــاعی مــی باشــند محرز 

گرديده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی ميشود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهی به مدت دوماه اعتراض خود رابه اين اداره تسليم وپس از اخذ 

رسيد ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايی 
تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد . 
تاريخ انتشار نوبت  اول :1402/07/09
تاريخ انتشار نوبت  دوم : 1402/07/24

م الف: 1575201  مظاهر عباسی قلعه شاهی رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان
مفاد آراء

7/193 آگهی موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئيــن نامه قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 

 برابــر رای شــماره  140260302007003324 هيــات اول موضــوع قانــون
 تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی وســاختمانهای فاقد ســند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای اسد حسن 
پور فرزند سيف اله  به شماره شناسنامه 199  در يک  باب خانه  به مساحت 94/42 متر 
 مربع پلاک 3 فرعی از 407  اصلی واقع در فلاورجان خريداری از مالک رسمی  آقای 

حبيب اله رئيسی خيرآبادی فرزند احمدرضا محرز گرديده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی ميشود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهی به مدت دوماه اعتراض خود رابه اين اداره تسليم وپس از اخذ 
رسيد ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايی 
تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد . 
تاريخ انتشار نوبت  اول :1402/07/09
تاريخ انتشار نوبت  دوم : 1402/07/24

م الف: 1576993  مظاهر عباسی قلعه شاهی رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان
ابلاغ 

)آگهی صورت طبقه بندی بستانکاران(
7/194 صورت طبقه بندی بســتانکاران شرکت ورشکســته راهپويان فدک سپاهان 
تهيه و تنظيــم گرديده و در دفتر اداره تصفيه امور ورشکســتگی اصفهان به نشــانی 
اصفهان- خيابان شهيد نيکبخت موجود می باشد اشخاص ذينفع می توانند با مراجعه 
به اداره تصفيه و ملاحظه صورت مذکور چنانچه نســبت به آن اعتراضی داشته باشند 
ظرف مدت 20 روز از تاريخ انتشار اين آگهی )1402/07/24( اعتراض خود را به دفتر 
شعبه 9 دادگاه عمومی حقوقی اصفهان  )شعبه صادرکننده حکم ورشکستگی( تقديم 
 نمايند. بديهی اســت پس از انقضاء مدت مذکور صورت تنظيمــی قطعی خواهد بود. 

م الف: 1582990 اداره تصفيه امور ورشکستگی اصفهان
تحدید حدود اختصاصی

7/195  شــماره نامــه: 140285602033001846- 1402/06/12 چــون تمامی 
ششدانگ قطعه باغ مشجر تقريبا 9 رجلی در کوی جلندق پلاک ثبتی 4094  فرعی از 
193  اصلی  جز بخش 11 حوزه ثبتی نطنز که طبق ســوابق و پرونده ثبتی به نام آقای 
جمشــيد عليزاده حيدری فرزند محمود در جريان ثبت اســت و عمليات تحديد حدود 
قانونی آن به عمل نيامده اســت. اينک بنا به دستور قسمت اخير ماده 15 قانون ثبت و 
طبق تقاضای نامبرده تحديد حدود پلاک مرقوم در روز چهارشنبه مورخ 1402/08/24  
ساعت 10 در محل شروع و به عمل خواهد آمد لذا به موجب اين آگهی به کليه مجاورين 
اخطار می گردد که در روز و ساعت مقرر در اين آگهی در محل حضور يابند و اعتراضات 
مالکين يا مجاورين مطابق ماده 20 قانون ثبت از تاريخ تنظيم صورتمجلس تحديدی 
 تا ســی روز پذيرفته خواهد شد.تاريخ انتشــار:1402/07/24  م الف: 1585237

 رحمت اله شاهدي سرپرست واحد ثبتي حوزه ثبت ملک نطنز



مدیر اجتماعی اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
استان اصفهان گفت: با توجه به اجرای طرح جدید 
کالا برگ الکترونیکی برای دهک ششــم و هفتم 
بیش از یک میلیون نفر در استان مشمول دریافت 

یارانه تشویقی ۱۲۰ هزار تومانی می شوند.
به گزارش ایرنــا، روابط عمومــی اداره کل تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی اســتان اصفهان روز یکشــنبه 
به نقل از مهــدی کریمی افزود: در ابتدا فقط ســه 
دهک کم درآمد مشــمول یارانه تشویقی بودند که 

با اجرای این طرح دهک هــای اول تا آخر دهک 
هفتم، مشمول یارانه تشویقی مضاعف می شوند.

وی ادامه داد: این دهک ها می توانند ۱۱ قلم کالای 
مورد نظر دولت شامل )شــیر، ماست، پنیر، قند و 
شکر، مرغ، تخم مرغ، گوشت قرمز منجمد، روغن، 
برنج، حبوبات و ماکارونی( را در فروشــگاه های 

تعیین شده، خریداری کنند.
مدیر اجتماعی اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
اســتان اصفهان، هدف از اجرای طــرح کالابرگ 
الکترونیکــی را حفظ ســامت و امنیــت غذایی 
مشــمولان یارانه بیان کرد و گفت: هر سرپرســت 
خانوار برای اســتفاده از این طرح باید حداقل ۲۰۰ 

هزار تومان خرید داشته باشد.

وی اضافه کــرد: هم اکنــون در اســتان بیش از 
سه هزار شــرکت تعاونی، فروشــگاه زنجیره ای و 
فروشــگاه های خرد در راســتای اجرای طرح کالا 
برگ الکترونیکی به مردم خدمت رسانی می کنند.

کریمی خاطرنشان کرد: واحدهای تعاونی استان 
که قصــد ارائــه کالا در این طرح بــه متقاضیان را 
دارند می توانند، درخواست خود را از طریق شرکت 
)فارا(، فروشــگاه های خرد از طریق اپلیکیشــن 
)شما( و تعاونی های روســتایی از طریق سازمان 

تعاون روستایی اقدام کنند.
هم اکنون در اســتان اصفهان بیش از یک میلیون 
و ۸۰۰ هزار خانوار از یارانه حمایتی دولت استفاده 

می کنند .

بیش از یک میلیون اصفهانی مشمول دریافت یارانه 
تشویقی دولت هستند

کشف بالغ بر ۶۱ کیلوگرم 
مواد مخدر در عملیات 
یگان تکاوری اصفهان

معــاون عملیــات فرماندهــی انتظامی 
استان اصفهان از کشف ۶۱ کیلو و ۴۰۰ گرم 
حشــیش و تریاک در عملیات ماموران 
یگان تکاوری این فرماندهی حین بازرسی 

از یک دستگاه خودروی سواری خبر داد.

در نیمه نخست سال ۱۴۰۲،اهدای عضو در اصفهان به ۵۹ بیمار فرصت زندگی 
دوباره بخشید؛

رفتنِ زندگی بخش روایت ِ
مسئول واحد فراهم آوری اعضای پیوندی مرکز آموزشی درمانی الزهرا)س( اصفهان گفت: اهدای 
عضو از بیماران مرگ مغزی در این اســتان در نیمه نخست امســال به ۵۹ بیمار فرصت زندگی 
دوباره بخشید.مریم خلیفه سلطانی در 
گفت و گــو با خبرنگار افــزود: در ۶ ماه 
نخست امسال ۲۱ مورد مرگ مغزی در 
اســتان اصفهان به اهدای عضو منجر و 
در مجموع ۵۹ عضو بــه بیماران نیازمند 
پیوند زده شــد.وی ادامه داد: اعضای 
بدن اهدا شــده از بیماران مرگ مغزی 
در استان اصفهان شامل چهار قلب، سه 

پانکراس، ۱۹ کبد و ۳۳ کلیه بود.
وی با بیــان اینکه تعداد مــوارد اهدای 
عضو از افراد مرگ مغزی در استان اصفهان در نیمه نخســت امسال نسبت به مدت مشابه سال 
گذشته حدود ۲۰ درصد افزایش یافته است، اظهار داشت: کاهش همه گیری بیماری کووید-۱۹ 

در افزایش موارد اهدای عضو از مرگ مغزی تاثیر داشته است.
خلیفه سلطانی با اشــاره به اینکه در ۶ ماه نخست امسال ۳۸ مورد مرگ مغزی با قابلیت اهدای 
عضو در استان اصفهان وجود داشــت اما ۲۱ مورد )معادل ۵۵ درصد( به برداشت و اهدای عضو 
منجر شــد، اضافه کرد: از جمله دلایلی که موارد مرگ مغزی به اهدای عضو منجر نشــد می توان 

به رضایت ندادن خانواده ها و مناسب نبودن اعضای بدن برای پیوند از نظر پزشکی اشاره کرد.
وی با بیان اینکه دلیل عمده مرگ مغزی این افراد، حادثه ترافیکی بود، اضافه کرد: بیماران مرگ 
مغزی که اهدای عضو از آنها صورت گرفت از ۱۷ ماه تا ۵۲ سال ســن داشتند و بیشتر آنها در رده 

سنی ۱۵ تا ۴۰ سال بودند.
وی با اشاره به اینکه میزان رضایت خانواده ها در استان اصفهان برای اهدای عضو از بیماران مرگ 
مغزی به طور میانگین حدود ۶۰ درصد اســت، تصریح کرد: در زمان حاضر طولانی ترین فهرست 

انتظار برای پیوند عضو در اصفهان مربوط به کلیه با حدود ۶۰۰ بیمار است.
مسئول واحد فراهم آوری اعضای پیوندی مرکز آموزشی درمانی الزهرا)س( اصفهان خاطرنشان 
کرد: از موارد اهدای عضو از افراد مرگ مغزی در نیمه نخست امسال، ۳۲ عضو در داخل استان به 

بیماران پیوند زده شد و ۲۷ عضو به شهرهای دیگر انتقال یافت.
خلیفه سلطانی با اشــاره به اینکه در ۶ ماه نخست امســال ۲۴ پیوند کلیه از افراد زنده در استان 
اصفهان انجام شد، افزود: در این مدت در مجموع ۵۶ مورد عمل پیوند عضو در استان انجام گرفت 

که ۳۲ عضو از اهدایی مرگ مغزی و ۲۴ عضو از افراد زنده بود.
اعضای قابل اهدای از فرد مرگ مغزی شــامل قلب، ریه ها، کبد، روده ها، لوزالمعده)پانکراس( 
و کلیه هاســت؛ عاوه براین، برخی از بافت های بدن از جمله پوســت، قرنیه، تاندون، غضروف، 
استخوان و دریچه قلب نیز قابل پیوند است.ســال ۱۴۰۱ امکان برداشت و اهدای عضو از ۳۰ فرد 
مبتا به مرگ مغزی پس از اخذ رضایت از خانواده های آنها در استان اصفهان فراهم شد درحالی 
که این شاخص در سال ۱۴۰۰ معادل ۲۵ نفر بود.سالانه حدود سه هزار مرگ مغزی قابل اهدا در 
کشــور رخ می دهد، از این تعداد تنها یک هزار مرگ مغزی به مرحله اهدا رسیده و اعضای قابل 
اهدای ۲ هزار بیمار مرگ مغزی به خاک سپرده می شود. چنانچه از هر بیمار مرگ مغزی سه عضو 
اهدا شود، حدود ۶ هزار عضو قابل پیوند، به مرحله اهدا می رسد.حدود ۲۵ هزار بیمار در کشور در 
فهرست پیوند اعضا قرار دارند و به طور متوســط روزانه هفت تا ۱۰ بیمار نیازمند عضو، جان خود را 

از دست می دهند.

عکس خبر

خبر روزبا مسئولان

فرمانده سپاه صاحب الزمان )عج(:

امروز کسی جرأت نگاه چپ 
به ایران را ندارد

فرمانده ســپاه صاحب الزمــان )عج( گفت: 
اگر در هشت ســال دفاع مقدس ایستادگی 
نکرده بودیم، هر روز مورد تهاجــم بودیم و به 
برکت آن مجاهدت ها کشور بیمه شد و امروز 
کسی جرأت نگاه چپ به ما را ندارد.به گزارش 
خبرنگار مهر، سرتیپ پاســدار مجتبی فدا در 
همایش بازنشستگان و پیشکسوتان مجموعه 
نمایندگی ولی فقیه در سپاه استان اصفهان با 
بیان اینکه همواره رهبر کبیر انقاب می فرمودند 
اســام ابرقدرت ها را به زیر خواهد کشــاند و 
پرچم اسام بر قلل مرتفع به اهتزاز در خواهد 
آمد، اظهار داشــت: در آن زمــان خیلی ها این 
کام امام خمینی )ره( باورشــان نمی شد اما 
امروز شــرایطش را می بینیم و زمزمه های آن 
از سراسر دنیا بگوش می رسد.وی یادآور شد: 
در ابتدای جنگ به ما ســیم خاردار نمی دادند 
اما امروز ســپاه برای ســومین بار ماهواره به 
فضا ارسال می کند، امروز وقتی حریم هوایی 
ما را نقض می کنند، پهپاد گــران قیمت آنها را 
سرنگون می کنیم و وقتی ملوان های آنها وارد 
آب های ما می شــوند آنها را دستگیر می کنیم 
و وقتــی نفتکش های ما را ســرقت می کنند 
نفتکش های آنها را توقیف می کنیم.فرمانده 
سپاه صاحب الزمان )عج( تاکید کرد: به برکت 
همین ایســتادگی و مقاومــت، مقام معظم 
رهبری )مدظله العالی( فرمودند: دوران بزن و 
دررو تمام شده و اگر یکی بزنید ده تا می خورید.

سردار فدا با بیان اینکه فرهنگ مقاومت امروز 
در دل ملت های منطقه گسترش یافته است، 
تاکید کرد: همین دشمنانی که دنبال نابودی و 
یا تغییر رفتار و اندیشه ما بودند و حتی محدود 
کردن و جلوگیری از صدور انقاب را در دستور 
کار داشتند امروز در همه عرصه ها با شکست 
روبه رو شدند.این فرمانده دوران دفاع مقدس 
یادآور شد: اگر در هشت ســال دفاع مقدس 
ایستادگی نکرده بودیم الان هر روز مورد تهاجم 
و جنگ بودیم و به برکت آن مجاهدت ها کشور 
ما بیمه شد و امروز کسی جرأت نگاه چپ به 

ما را ندارد.

معاون توانبخشی اداره بهزیستی استان اصفهان گفت:از مجموع ۹۰ هزار مددجوی تحت پوشش بهزیستی استان، بیش از ۵۰ هزار نفر مستمری دریافت می کنند.
سید کمال صدیقی در گفت وگو با ایرنا با اشاره به اینکه سازمان بهزیستی در چهار حوزه مشارکت مردمی، پیشگیری از آسیب های اجتماعی، امور اجتماعی و توانبخشی 
فعالیت می کند، اظهار کرد: پذیرش افراد در مراکز توانبخشی شبانه روزی استان اصفهان ظرفیت محدودی دارد و یکی از چالش های مهم این حوزه حمایتی است.

وی با اشاره به اینکه برای هر مدد جوی واجد شرایط بهزیستی مستمری ماهانه ۴۶۰ هزار تومان پرداخت می شود، افزود: این مستمری شامل معلولان نابینا، کم بینا، 
کم شنوا، ناشنوا، معلول ذهنی، جسمی حرکتی، آسیب نخاعی و بیماران روانی مزمن می شود.معاون توانبخشی اداره بهزیستی استان اصفهان به ۱۲۷ مرکز روزانه 
توانبخشی بهزیستی اشاره کرد و گفت: بخشی از مددجویان در ۹۲ مرکز روزانه و شبانه خدمات دریافت می کنند که شامل مراکز معلولان ذهنی و آموزشی زیر ۱۴ سال، 
جسمی و حرکتی، بینایی و شنوایی، سالمندان، بیماران روانی مزمن، اوتیسم، معلولیتی،حرفه ای و کارگاه تولیدی و حمایتی همگانی است.صدیقی همچنین گفت: 
چهار هزار و ۶۰۰ نفر در استان اصفهان از خدمات مراکز روزانه، چهار هزار و ۳۰۰ نفر از خدمات شبانه روزی،۲ هزار و ۱۰۰ نفر از خدمات ویزیت از منزل و چهار هزار و ۵۰۰ نفر 
تحت پوشش از خدمات مراقبت از منزل استفاده می کنند.معاون توانبخشی اداره کل بهزیستی استان اصفهان اضافه کرد: ۲۰ درصد از مددجویان بی سرپرست و 

کم بضاعت مالی و نیز مجهول الهویه نیز به صورت رایگان زیر پوشش خدمات مراکز بهزیستی استان اصفهان هستند.

بیش از ۵۰ هزار مددجوی بهزیستی اصفهان مستمری دریافت می کنند
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اما و اگرهای ایجاد شهر جدید در اصفهان؛

شهرجدید روی خطِ نشستِ قدیم!
 چهارمین شهر جدید اصفهان که شهر شیخ بهایی نامیده می شــود، قرار است در منطقه ای بنا 
شود که بر پایه مطالعات کارشناسی سالانه به طور متوسط حدود ۱۵ سانتی متر فرومی نشیند.

بهایی به عنوان چهارمین شهر جدید اســتان اصفهان قرار است در ۲۵ کیلومتری شمال شرق شــهر شیخ 
اصفهان در منطقه کمشچه شهرستان برخوار احداث شود.

موضوعی که طی سفر هیئت دولت در سال ۱۳۸۶ مصوب و مقرر شده بود که این شهر ۳۰ هزار واحد مسکونی 
را در خود جای دهد، شهری الکترونیکی، دانشگاهی و در مقیاس بین المللی باشد و هیچ گاه به چشم یک 
شهر مسکونی دیده نشود.اکنون پس از گذشت ۱۶ سال اجرای این مصوبه در حالی در دستور کار استانداری 
اصفهان و وزارت راه و شهرسازی قرار گرفته که دیار زاینده رود این روزها دیگر نه شباهتی به اصفهان سال ۸۶ 

دارد و نه توان بارگذاری های جدید.

احداث 3۰ هزار واحد مسکونی در شهر جدید شیخ بهایی
با وجود این شرایط با موافقت مهرداد بذرپاش وزیر راه و شهرسازی با ایجاد سه شهرک و یک شهر جدید در 
اصفهان در سفر تیر ماه امسال به این استان، علیرضا جعفری معاون او و مدیرعامل شرکت عمران شهرهای 
جدید از شروع اقدامات مقدماتی برای ایجاد چهارمین شهر جدید در اصفهان خبر داد و گفت که ظرفیت فاز 
اول شهر جدید شیخ بهایی ۳۰ هزار واحد مسکونی اســت و سرریز متقاضیان نهضت ملی مسکن شهرهای 

جدید بهارستان، فولاد شهر و همچنین اصفهان در این شهر جدید مستقر خواهند شد.
با جدی تر شدن زمزمه های ساخت شــهر جدید چهارم، علیرضا قاری قرآن مدیرکل راه و شهرسازی استان 
اصفهان مرداد ماه امسال از اخذ مصوبه شورای برنامه ریزی و شورای عالی شهرسازی برای شهر جدید خبر 

داد و گفت که پیگیری های لازم جهت دریافت مصوبه هیئت دولت نیز انجام شده است.
وی با بیان اینکه مشاور برای انجام مطالعات طرح جامع این شــهر انتخاب شده است، گفت: حدود ۴۰ تا 
۵۰ هزار واحد در این شهر جدید بارگذاری می شود و پس از تصویب طرح جامع و اخذ مصوبه هیئت دولت، 

اقدامات اولیه اجرا خواهد شد.
عزم دولت برای ایجاد شهر جدید چهارم در اصفهان در حالی است که این استان و به ویژه دشت اصفهان- 
برخوار که کمشچه در آن واقع شده و ایجاد شهر شــیخ بهایی در آن طراحی شده، بحرانی ترین دشت از نظر 

خطر فرونشست در کشور است.

بنا نهادن شهر جدید در زمینی با ۱2 تا ۱۵ سانتیمتر فرونشست سالانه
در همین ارتباط بهرام نادی، عضو هیئت علمی گروه عمران دانشــگاه نجف آبــاد و عضو کارگروه تخصصی 
فرونشست زمین اصفهان به خبرنگار مهر می گوید: شــهر جدید در کمشچه در منطقه ای با نرخ فرونشست 
۱۲ تا ۱۵ سانتیمتر در سال قرار است بنا شود و اگر قرار باشد در این منطقه ساخت و سازی صورت گیرد باید 

با مصوبات شورای عالی شهرسازی و معماری مطابقت داشته باشد.
وی می افزاید: شورای عالی شهرسازی و معماری سال گذشته مصوبه ای داد که بر اساس آن در منطقه ای که 
فرونشست با نرخ بالا دارد دیگر نباید بارگذاری جدیدی صورت بگیرد؛ از این رو ساخت و ساز در شهر جدید 
شیخ بهایی مغایر با مقررات شورای عالی شهرسازی و معماری است اما وزارت راه و شهرسازی این مقررات 

را به دلایلی که نمی دانیم، نادیده می گیرد.
استاد دانشگاه و دکتری عمران و ژئوتکنیک خاطرنشان می کند: باید توجه داشت که حتی بر اثر فرونشست 

دشت اصفهان- برخوار ســازه های جدید بتنی که در مناطق هفت و هشت شــهرداری واقع در شمال شهر 
اصفهان ساخته شدند، چرخیده و تعداد این ساختمان ها کم نیست.

چالش تامین آب آشامیدنی و بهداشت برای شهر جدید چهارم اصفهان
به جز مسئله فرونشست زمین، تامین آب آشامیدنی و بهداشت برای شهر جدید چهارم و نهضت ملی مسکن 
اصفهان چالشــی جدی اســت که در این زمینه نیز نگرانی هایی وجود دارد. نادی در این باره می گوید: راه و 
شهرسازی بیش از ۳۰ هزار واحد مســکونی را در منطقه ای بارگذاری می کند که مقررات ملی برای آن وجود 
ندارد؛ از سوی دیگر به ازای هر بارگذاری که مثل مسکن ملی بهارستان، فولادشهر و مجلسی انجام می شود، 
مصارف بیشتری در اصفهان ایجاد می کنیم زیرا هم برای تولید مصالح و هم برای افرادی که ساکن هستند، 

آب لازم است.
این استاد دانشگاه با اشاره به اینکه در پاسخ به ما می گویند مردم به مسکن نیاز دارند؛ اما لازم است به این 

مسئله پرداخته شود که منبع تامین آب آنها از کجاست؟
وی تصریح می کند: همانگونه که تامین منابع مالی برای ساخت و ساز اهمیت دارد، منابع آب و انرژی نیز 
مهم است و باید مشخص شود که از کجا تامین خواهد شد؟! منابع آبی بالادست محدود است و نمی توان 
بارگذاری کرد زیرا زمانی که بالادست و پایین دســت زاینده رود بارگذاری انجام می شود، نتیجه آن می شود 
خشکی تالاب گاوخونی و رودخانه زاینده رود و گردوغبار و شهری که دیگر نمی شود در آن زندگی کرد و این 

نتیجه توسعه ناپایدار است.
عضو کارگروه تخصصی فرونشســت اصفهان با بیان اینکه طی ســال های ۱۴۰۰ و ۱۴۰۱ بر اساس مطالعات 
انجام شده نرخ فرونشســت زمین در دشت اصفهان- برخوار به طور متوســط بین ۱۵ تا ۱۸ سانتیمتر بوده 
است، می گوید: نرخ فرونشست زمین در مسکن مهر و مسکن ملی فولادشهر کم است و سازه ها آنجا آسیب 

نمی بینند؛ اما نباید فراموش کرد به ازای هر بارگذاری جدید با توجه به منبع آب محدود ســطحی، به منابع 
آب زیرزمینی فشار وارد می شــود زیرا کســری را از این منابع تامین می کنند و این یعنی سال به سال آب 
زیرزمینی کم می شود و فرونشست ادامه می یابد؛ یک منطقه در حال آباد شدن است و جای دیگر در مناطق 

فرونشستی مانند آثار تاریخی شهر اصفهان آسیب می بیند و نابود می شود.
وی می افزاید: با وجود اینکه مســکن ملی فولاد شهر و بهارســتان در منطقه فرونشست با نرخ پایین است 
اما بارگذاری جدید بر شهر اصفهان اثرات ســو می گذارد؛ در بازدیدی که به تازگی از مدرسه ناصریه و مسجد 
جامع عباسی داشتم، مشاهده کردم که گنبد این مسجد ترک خورده و ستون های مسجد چرخیده است و 

این مسائل را نمی توان نادیده گرفت.

باید با فرونشست مقابله مهندسی و فنی شود
اما علیرضا قاری قرآن، مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان معتقد است با پدیده فرونشست باید مقابله 
مهندسی و فنی شــود.وی به خبرنگار مهر می گوید: فرونشست زمین در شهر اصفهان و اطراف آن پدیده ای 

غیرقابل انکار است و به دلیل برداشت آب و تخلیه سفره های زیرزمینی این دیار رخ داده است.
مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان با بیان اینکه فرونشست زمین پدیده ای فنی است و باید با آن مقابله 
مهندسی و فنی داشت، می افزاید: در کشوری زندگی می کنیم که گسل های زیادی دارد، نمی توانیم بگوییم 
چون گسل وجود دارد ساخت و ساز را باید تعطیل کنیم؛ اما در مقابل این پدیده، باید فنی عمل کرد و طراحی 
ساختمان ها به گونه ای باشد که اگر زلزله شد، خراب نشود.قاری قرآن با بیان اینکه با فرونشست نمی توان 
مســتقیم برخورد کرد، تصریح می کند: درباره این پدیده همه ملزم به رعایت هســتند و قطعا سیاست های 
کشور باید به گونه ای باشد که فرونشست توسعه نیابد و شرایط آن پیچیده تر نشود.قاری قرآن خاطرنشان 
می کند: ارزیابی مخاطرات امروز به عنوان دستورالعمل پروژه هایی است که در زون های )مناطق( فرونشست 
قرار می گیرند و بنا بر مصوبه شورای عالی شهرسازی و معماری استعام در خصوص فرونشست در طرح ها 

لحاظ می شود و باید با آن مقابله مهندسی و فنی کرد.
پیش از این سید رضا مرتضوی، استاندار اصفهان نیز در پاسخ به نگرانی ها در خصوص فرونشست کمشچه 
و ایجاد شــهر شــیخ بهایی در جمع خبرنگاران گفت که متقاضیان مسکن جزو افرادی هســتند که باید در 
شهرســتان اصفهان برای آن ها جانمایی کنیم. در این راستا از گذشــته های دور مطالعاتی برای شهر چهارم 
اصفهان در محور کمشچه مطرح بوده و در حال حاضر مطالعات تکمیلی در حال انجام است، کارشناسان باید 

موضوعات تخصصی را بررسی کنند و در این خصوص نباید به شایعات توجه کرد.
با جدی شدن موضوع ایجاد شهر جدید شیخ بهایی با وجود  نگرانی ها برای وضعیت فرونشست منطقه محل 

احداث آن، منابع تامین آب این شهر نیز در هاله ای از ابهام است.
طی هفته های اخیر مهران زینلیان، معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار اصفهان با اشاره به آغاز خط دوم 
پروژه طرح انتقال آب دریای عمان به اصفهان گفته بود کــه در آینده از این آب برای تامین مصارف صنعتی، 

کشاورزی و شرب استفاده خواهد شد.
موضوعی که با توجه به قرارگیری مخزن آب کمشچه در مسیر خط لوله دریای عمان به اصفهان به نظر می رسد 
احتمالا قرار است تامین آب شرب شهر جدید از محل انتقال آب دریا صورت گیرد. آبی که برای شیرین سازی 
و انتقال با نرخ ارز فعلی هر مترمکعب ۲۰۰ هزار تومان هزینه دارد و به اعتقاد کارشناسان مصرف این آب جز 

در بخش صنایع توجیه اقتصادی نخواهد داشت.

جامعه



دو فدراسیون فوتبال ایران و عربستان از کنفدراسیون فوتبال آسیا درخواســت کردند که دیدار سپاهان و عربستان که در هفته دوم لیگ قهرمانان آسیا برگزار 
نشد، مجددا تکرار شود.به گزارش ایسنا، در هفته دوم لیگ قهرمانان آسیا، سپاهان ایران در حالی در ورزشگاه نقش جهان اصفهان میزبان الاتحاد عربستان 

بود که این بازی به دلیل ترک ورزشگاه از سوی باشگاه عربستان لغو و با گزارش ناظر بازی پرونده آن به کمیته انضباطی AFC ارسال شد.
بعد از این موضوع حسین امیر عبداللهیان، وزیر امور خارجه ایران از توافق دو کشور برای تکرار این دیدار خبر داد و عنوان کرد: »به AFC توصیه می کنیم حتما 
در خصوص این اتفاقی که افتاده بر مبنای فنی نظر دهد.«حالا یک مقام مطلع در فدراسیون فوتبال به ایسنا اطلاع داده که فدراسیون فوتبال ایران و عربستان 
توافق کرده اند و تمایل دارند که دیدار سپاهان ایران و الاتحاد عربستان تکرار شود. درخواست دو فدراسیون به اطلاع AFC رسیده و حالا باید منتظر بود و دید 

که با توجه به تمایل دو فدراسیون، کمیته انضباطی کنفدراسیون فوتبال آسیا درباره دیدار سپاهان و الاتحاد چه تصمیمی خواهد گرفت.

درخواست مشترک فدراسیون ایران و عربستان از AFC برای بازی سپاهان - الاتحاد
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اعتراف مدافع بارسا: از دیدن »بلینگام« حرص می خورم!
آندریاس کریستنسن، مدافع بارسلونا، می گوید تماشای درخشش جود بلینگام در ترکیب رئال مادرید 
برایش آزاردهنده اســت.بلینگام در پنجره نقل و انتقالاتی تابستان امســال تصمیم گرفت از بروسیا 
دورتموند جدا شود و پیراهن رئال مادرید را به تن کند تا تجربه جدیدی را به دست آورد. این بازیکن در 
حالی این تصمیم را گرفت که پپ گواردیولا و باشگاه منچسترسیتی هم تلاشی جدی برای انتقال او به 
لیگ برتر انگلیس داشتند، اما در نهایت توانستند او را برای رد کردن پیشنهاد رئال که بازی در آن رویای 
کودکی اش بود، منصرف کنند. این ستاره انگلیسی از زمان پیوستن به رئال مادرید به ستاره درخشان 
ترکیب کارلو آنچلوتی تبدیل شده و ناجی آنها در بسیاری از دیدارهای این فصل در لالیگا و لیگ قهرمانان 
بوده است.کریستنسن که خودش این فصل از شرایطش در بارسلونا راضی نیست و فرصت زیادی برای 
بازی به دست نیاورده، از تماشای درخشش بلینگام در ترکیب تیم حریف آزرده خاطر است.این بازیکن 
در گفت وگو با تی وی تو اسپورت در این باره اظهار داشت: »بسیار آزاردهنده است که شما نشسته باشی 
و نتیجه را ببینی و ناگهان او در لحظات آخر ظاهر می شود و دروازه حریف را باز می کند. من نمی دانم که 
حالا چند بازی شده که چنین اتفاقی برای رئال رخ داده است. او لالیگا را با طوفان درخشش خودش 

زیر و رو کرده است. رئال مادرید واقعا بازیکن بسیار خوبی را در این تابستان به خدمت گرفت.«
 

هشدار اسطوره آلمانی به فیفا در مورد جام جهانی
کاپیتان سابق تیم ملی آلمان معتقد است فیفا در اعطای میزبانی جام جهانی به 6 کشور اشتباه کرد 
و آنها در یورو 2024 به فیفا نشــان خواهند داد، حفاظت از محیط زیست یعنی چه.هشدار اسطوره 
آلمانی به فیفا در مورد جام جهانی فیلیپ لام که در ســال 2014 با آلمان قهرمان جام جهانی شد، 
می گوید که فیفا با اهدای جام جهانی 2030 به 6 کشــور از ســه قاره از جمله اسپانیا، جنبه زیست 
محیطی را نادیده گرفته است. این رقابت ها قرار است در آرژانتین، پاراگوئه، اروگوئه، اسپانیا، پرتغال 
و مراکش برگزار شود.فوتبالیست ســابق آلمانی گفت: »فیفا در انتخاب جام جهانی 2030 از جنبه 
زیست محیطی غفلت کرد. مسابقات باید در یک یا دو کشــور و با نزدیک ترین فاصله برگزار شود. 
با پروازهای بیهوده از این قاره به قاره دیگر به محیط زیســت آسیب وارد خواهد شد.« لام که مدیر 
مسابقات یورو 2024 آلمان است، به این رقابت ها نیز اشاره کرد و گفت: »ما در تلاشیم تا سبزترین 

جام ملت های اروپای تاریخ را برگزار کنیم، در حالی که فیفا از این جنبه غافل شده است.«
 

پیشنهاد به میلیاردر قطری: بی خیال یونایتد، اینتر را بخر!
توماس زیلیاکوس، تاجر سرشــناس، از شیخ جاســم بن احمد آل ثانی خواســت که در خرید 
باشگاه اینتر با او همراه شود.بحث فروش سهام خانواده گلیزر در باشگاه منچستریونایتد از یک 
سال پیش مطرح و پیشــنهادهایی در این زمینه به صورت رسمی ارائه شده بود. بسیاری معتقد 
بودند که شیخ جاسم به زودی مالکیت این باشگاه را به صورت کامل از آن خودش خواهد کرد و 
می تواند اوضاع را به شــکل قابل توجهی برای این تیم تغییر دهد، اما این اتفاق رخ نداده است.

بسیاری از رسانه های انگلیسی خبر دادند که این میلیاردر قطری به شدت از رفتار گلیزرها و تعلل 
آنها در پذیرش پیشنهاد هنگفت ارائه شده برای خرید این باشگاه عصبانی است و به همین دلیل 
پیشــنهادی که مطرح کرده بود را پس گرفته اســت. حالا زیلیاکوس که او هم در اولین روزهای 
مطرح شدن بحث فروش منچستریونایتد پیشنهادهایی را ارائه کرده بود، به این خریدار قطری 
پیشنهاد کرده که با او در خرید باشگاه اینتر همراه شود. او در صفحه رسمی اش در توئیتر خطاب 
به شیخ جاسم نوشت: »خوشحالم که می بینم تو هم به همان نتیجه ای رسیدی که من چند ماه 
پیش رســیده بودم. حالا بیا نیروهایمان را به یکدیگر ملحق کنیم و یک باشگاه ایتالیایی درجه 
یک را بخریم و آن را به بهترین تیم دنیا تبدیل کنیم!«این تاجر سرشناس از هشتگ هایی در این 
پست استفاده کرد که نشان می داد منظورش مشخصا باشگاه اینتر است و قصد دارم سهام آنها 

را از خانواده ژانگ خریداری کند.

 قلعه نویی - کی روش؛ این دیدار باید برنده داشته باشد!

یک جنگ کاملا دوستانه!

 مصاف ایران و قطر در تورنمنت اردن شــاید ساده به 
نظر برسد ولی برای امیر قلعه نویی و کارلوس کی روش 

به هیچ وجه اینطور نیست!
به گزارش ایسنا، برتری ایران مقابل اردن، شاگردان امیر قلعه نویی را 
به فینال تورنمنت اردن رساند؛ دیداری که در ظاهر ساده ولی به شدت 
حساس است، به خصوص برای ســرمربیان دو تیم. حریف ایران در 
فینال یک چهره آشناست؛ کارلوس کی روش. سرمربی پرتغالی برای 
اولین بار از زمان پایــان همکاری با ایران به عنــوان رقیب مقابل تیم 

ملی قرار می گیرد.
این دیدار ناگهانی و غیر منتظره نیســت و از زمــان آغاز این تورنمنت 
مشخص بود که ایران و قطر در فینال به مصاف هم می روند. این بازی 
روی کاغذ یک فینال عادی در تورنمنتی اســت کــه صرفا برای خالی 
نماندن تقویم مســابقات تیم ملی ایران برپا می شــود اما در باطن از 
ســوی دو ســرمربی این رویارویی یک جنگ کاملا دوستانه است. 
قلعه نویی و کی روش که در رختکن تیم ملی ایران کاملا صمیمانه و با 
روی باز از یکدیگر استقبال کردند، هر کدام اهداف خاصی را برای بازی 

سه شنبه شب دنبال می کنند.
نتایج کارلوس کی روش طی هشــت ســال حضور در ایــران از ۹1 تا 

۹۷ به اضافه مــدت زمــان کوتاهی که تــا جام جهانــی 2022 روی 
نیمکــت ایران نشســت، همــواره مورد بحــث و جــدل مخالفان و 
 موافقان این ســرمربی قرار دارد که آیا ایران باید بــا او ادامه می داد

 یا خیر؟
با این همه سرمربی پرتغالی بعد از جام جهانی قطر و اتمام قراردادش 
با ایران، بلافاصله هدایت قطر را تا جام ملت های آسیا برعهده گرفت و 
حالا مصاف ایران و قطر، فرصت بزرگی را در اختیار منتقدان قلعه نویی 
و کی روش قرارداده تا توانایی های ایــن دو مربی را با ارزیابی مصاف 

آتی این دو بررسی کنند.
همین مسئله حساسیت های دیدار دوستانه ایران و قطر را دو چندان 
کرده و اگر چه تیم بازنده یا پیروز روی کاغذ چیزی را از دست نمی دهد؛ 
اما فاتح این دیدار خوراک لازم برای بحث های میان منتقدان دو طرف 

را فراهم می کند.
مطمئنا کی روش هم که در چند وقت اخیر بــا انتقادهایی در محافل 
ورزشی قطر مواجه شده، فرصت بزرگی را در اختیار دارد تا توانایی های 
خود را اثبات کند. او درصورت کسب پیروزی مقابل تیم تحت هدایت 
قلعه نویی یک مرتبه دیگر به محبوبیت خود می افزاید تا بار دیگر شاهد 

اظهار نظرات متفاوت از سوی طرفدارانش باشیم.

در مقابل قلعــه نویی که تیمــش از بابت برگزاری مســابقات مقابل 
تیم های رده پایین آسیا و جهان مورد انتقاد است، با پیروزی احتمالی 
مقابل کی روش، جواب بخشی از منتقدان خود را خواهد داد. سرمربی 
تیم ملی که از زمان انتخابش به عنوان جانشــین کی روش بارها با او 
مقایسه شده، سه شنبه فرصت این را دارد که توانایی های فنی خود را 
نشــان داده که در صورت برد یا باخت با واکنش های متعددی مواجه 

می شود.
مطمئنا این بازی یک پیروز خواهد شــد و در داخل زمین هیچ یک از 
دو تیم به مثابه بازی دوســتانه عمل نخواهند کرد و هر دو تیم تلاش 
می کنند با یک نمایــش مقتدرانه، اعتبار ســرمربی خود را به حریف 

دیکته کنند.
گفتنی اســت؛ طبق برنامه ریزی انجام شده، تیم ملی فوتبال ایران از 
ساعت 21:30 سه شنبه، بیست و پنجم مهر ماه در ورزشگاه بین المللی 
شهر امان مقابل تیم ملی قطر قرار  می گیرد و سه ساعت پیش از این 
بازی هم دیدار رده بندی بین تیم های اردن و عراق برگزار خواهد شد.

فینال تورنمنت اردن، نخســتین تقابل کارلوس کی روش با تیم ملی 
ایران پس از جام جهانــی 2022 و ســرمربیگری او در تیم ملی قطر 

خواهد بود.

خبر روز

زندگی بی حاشیه ستاره جدید لیگ برتر
میشــل تی ورده در مصاف با پرســپولیس اولین حضور خود را به عنوان یار تعویضی برای گل گهر 
انجام داد.در فیفادی شهریورماه بود که میشل تی  ورده پس از چندین هفته تلاش مدیران گل گهر و 
وسواس کادر فنی تیم برای تقویت بخش هجومی سرمه ای پوشان سیرجانی که با کمبود محسوس 
مهره مواجه بود، به اردوی آنها اضافه شد.میشل شروع امیدوارکننده ای هم در رقابت های لیگ برتر 
داشت و اگر کمک داور و داور مسابقه برابر پرســپولیس دقت بیشتری داشتند، او چند ثانیه پس 
از اولین حضور خود برای گل گهر که در دقیقه 60 دیدار برابر شاگردان گل محمدی بود، می توانست 
زننده گل تســاوی تیمش هم لقب بگیرد، اما ...تی ورده مهاجم سورینامی که کارنامه قابل اتکایی 
از حضور موفق در تیم های مطرحی نظیر فاینورد دارد و البته بعدا برای کشــور محل تولدش یعنی 
سورینام بازی کرده، پس از پیوستن به گل گهر زندگی آرامی را در پیش گرفته و در هتل المپیک در 
غرب تهران ساکن شده تا تمام تمرکزش روی فوتبال باشد.گل گهر سیرجان که مانند برخی دیگر از 
تیم های لیگ برتر نظیر سرخابی ها و سپاهان 2 بازی عقب افتاده در چارچوب هفته پنجم و ششم 
صنعت نفت در آبادان و سپاهان در سیرجان دارد، باید آماده دیدار روز 6 آبان ماه برابر هوادار در خانه 
شود و به احتمال زیاد میشل تی ورده در این مسابقه برای اولین مرتبه از ابتدا در ترکیب سرمه ای 

پوشان سیرجانی بازی خواهد کرد.
 

قوی سپید و تهدید سپاهان و پرسپولیس 
تیم ملوان، شگفتی ساز این فصل لیگ برتر بوده و توانسته به رتبه ششم جدول برسد. نکته جالب 
اینکه ملوانی ها قرعه دشواری هم در ابتدای فصل داشتند و با ذوب آهن، استقلال، فولاد و گل گهر 
روبرو شدند اما موفق شدند از این قرعه جهنمی به ســلامت بگذرند و بالانشین باشند.حالا بعد از 
چند پیروزی، ملوان یک دیدار دشوار در آبادان خواهد داشت و سپس به استقبال دیدار با دو مدعی 
پرســپولیس و ســپاهان خواهد رفت که دیدارهای خاصی برای مهدی تارتار محسوب می شوند. 
ملوان فصل گذشته رفت و برگشت به پرســپولیس باخت و حالا کسب حتی یک امتیاز هم از این 
بازی دستاورد خوبی برای این سرمربی خواهد بود.نکته جالب اینکه باتوجه به تعویق بازی سپاهان 
مقابل گل گهر، در صورتی که ملوان بتواند دست به کار بزرگی بزند و صنعت نفت را در آبادان شکست 
دهد، به صورت موقت بالاتر از سپاهان خواهد ایستاد و حتی ممکن است از ذوب آهن و پرسپولیس 
هم بالاتر باشــد که البته حفظ این رتبه کار عجیب و غریب و چه بسا غیرممکنی برای تیم محبوب 

بندر انزلی خواهد بود.
 

اولتیماتوم فدراسیون به سپاهان
دبیر کل فدراسیون فوتبال توضیحاتی درباره شکایت باشگاه ها از یکدیگر پیرامون بحث نقل و انتقالات 
داشــت.هدایت ممبینی در مورد شــکایت تیم های لیگ برتری از یکدیگر و کســر امتیاز از ســپاهان و 
پرسپولیس و احتمال کسر امتیاز از تراکتور و گل گهر سیرجان و اظهار نظر مدیرعامل باشگاه پرسپولیس 
درباره تخلف برخی دیگر از تیم ها عنوان کرد: جا دارد از سازمان لیگ به خاطر برگزاری سازمانی مسابقات و 
حضور هواداران در ورزشگاه ها تشکر کنیم. به نظر من سیستم بیانیه نویسی باشگاه و تضادی که نسبت به 
همدیگر دارند و واکنش هایی که به صورت شفاف با بیانیه و مصاحبه در رسانه ها انجام می دهند، زیبنده و 
شایسته فوتبال کشور نیست. اگر باشگاهی به عملکرد باشگاه دیگری انتقاد یا سوالی دارد، می تواند مطابق 
قوانین بین المللی با ارکان قضایی فدراسیون مکاتبه کند و آنها را در جریان قرار دهد تا از این طریق احقاق 
حق کند.ممبینی در خصوص اولتیماتوم فدراسیون فوتبال به باشگاه سپاهان و اینکه اگر بار دیگر بیانیه 
نویسی این باشگاه تکرار شود چه برخوردی خواهد شد، ابراز کرد: طبق قوانین و مقررات و آیین نامه هایی که 
در فدراسیون داریم که باشگاه ها موظف به جدی گرفتن و اجرای آیین نامه ها و بخشنامه ها هستند، قطعا 
باشگاهی که بخواهد جو منفی در فوتبال کشور به وجود بیاورد، به ارکان قضایی ذی ربط انتقال داده خواهد 

شد و بررسی و نتیجه گیری را در کمیته های مربوطه به دنبال خواهد داشت.

مستطیل سبز

مدیرعامل باشگاه پرسپولیس:

معدن که نداریم؛ از کجا 
پول بیاوریم؟

مدیرعامل باشگاه پرسپولیس درباره مشکلات 
مالی پرســپولیس گفت: بــرای درآمد زایی 
اینقدر ســریع نمی شــود به نتیجه رسید. یک 
درخت هم باید دو، سه سال آبیاری و رسیدگی 
شود تا به میوه برســد. ما پخش تلویزیونی را 
نداریــم و از تبلیغات دور زمیــن هم چیزی به 
ما نمی رسد. چندین بازی بدون تماشگر بود و 
معدن و صنعت هــم نداریم. از چه منبعی پول 
دربیاوریم؟ برای درآمدهای پایدار باید به دنبال 
راه های مختلف برویم. فرق ما با تیم های دیگر 
این اســت که وقتی یک تیم این همه هوادار 
دارد، مســئولان کشــور باید درآمدهای پایدار 
برای آن تیم درنظر بگیرد. برای اســتقلال هم 

همینطور است.
وی درباره بحث ناهار ندادن به بازیکنان گفت: ما 
توانایی این را نداریم که پول ناهار را به بازیکنان 
بدهیم. چگونه وقت تعیین می کنند تا آپشن ها 
را پرداخت کنیم؟ وضع اقتصادی در باشــگاه 
خیلی خراب اســت چون ما وارث بدهی های 
گذشته هســتیم. حدود 100 میلیارد تومان از 
گذشته بدهی دادیم و از حساب هایمان خالی 
کردند. اگر آن پول ها از حســاب های ما خالی 
نمی شد، دیگر مشــکل پرداختی به بازیکنان 
را نداشتیم. کل آپشن ها شــاید 60،۷0 تومان 
باشد و جلسات اورژانسی با سازمان خصوصی 
ســازی خواهیم داشــت تا بتوانیم پول لازم را 
فراهم کنیم. امیدوار هســتیم تا پیش از جام 
باشگاه های آســیا و پس از بازی با پیکان این 
کار انجام شــود.درویش در واکنش به اینکه 
گل محمدی از بی توجهی باشــگاه به اخطار او 
بی توجه بوده است، گفت: بعد از ارسال نوتیس 
اول او به دفترم آمد. منظور او این است که چرا 
عملیاتی نشده است. شب قبل از بازی با گل گهر 
با هم حرف زدیم. او بــه من گفت من فردا هم 
نامه می دهم. به او گفتم نامه هم بدهی، به این 
معنی است که ما باید طلب مان را بدهیم. وقتی 
پول باشد پرداخت می کنیم. وقتی این پول ها 
نبوده که آپشن قراردادها را بدهیم، ما چه کار 

می کردیم؟ 

 سرمربی پرتغالی بعد از جام جهانی قطر و اتمام 
قراردادش با ایران، بلافاصله هدایت قطر را تا جام 
ملت های آسیا برعهده گرفت و حالا مصاف ایران و 
قطر، فرصت بزرگی را در اختیار منتقدان قلعه نویی و 
کی روش قرارداده تا توانایی های این دو مربی را با 

ارزیابی مصاف آتی این دو بررسی کنند

فوتبال جهان

عکس خبر

 روزشمار توپ طلا
30 اکتبر )8 آبان( برنده توپ طلای 
سال 2023 مشــخص خواهد شد. 
نامزدهای اصلی جایزه امسال لیونل 
مسی، کیلیان امباپه، ارلینگ هالند، 

کوین دی بروینه و رودری هستند.

کاوه رضایی و احســان پهلوان هنوز نتوانســته اند 
در ترکیب ســپاهان عملکردی از خــود به نمایش 

بگذارند که از آنها سراغ داریم.
به گزارش»ورزش ســه«، احســان پهلوان و کاوه 
رضایی 8 سال پیش دو ستاره تیم ذوب آهن بودند 
که برای کســب عنوان قهرمانی لیــگ برتر تلاش 
می کرد و یکی از مدعیان همیشــگی برای کسب 
عنوان قهرمانی جــام حذفی بود. آنهــا دو بار هم 
موفق به کســب عنوان قهرمانی در جام حذفی با 

سبزپوشان شدند.
پس از این دوران درخشــان در باشگاه ذوب آهن، 
کاوه به اســتقلال پیوست و سرنوشــت متفاوتی 

را دنبال کرد. او در بلژیک ســال های بسیار خوبی 
را پشت ســر گذاشــت و در ایران پهلوان به مسیر 
صعودی خود ادامه داد و ســرانجام 4 سال پیش 

بود که تصمیم گرفت به پرسپولیس بپیوندد.
حالا این دو ســتاره پس از 8 ســال بــار دیگر در 
سپاهان به یکدیگر رسیده اند؛ کاوه از تراکتور آمده 

و احسان پهلوان هم از فولاد خوزستان.
کاوه و احسان در 6 بازی اخیر سپاهان در لیگ برتر 
و لیگ قهرمانان آسیا با توجه به ترافیک سنگینی 
که در بخش هجومی تیم مورایس وجود دارد، هنوز 
فرصت زیادی بــرای خودنمایی پیدا نکرده اند، اما 
با توانایی هایی که از این دو بازیکن سراغ داریم، به 

خوبی می دانیم که اگر این دو در فرم خوب باشند، 
می توانند هر ستاره ای را نیمکت نشین کنند.

باید دید در ادامه فصل پرفشــاری که پیش روی 
طلایی پوشــان اصفهانی در ســه جام وجود دارد، 

عملکرد کاوه و احسان چطور خواهد بود

انتظارات از این دو بازیکن سپاهان بالاست؛ 

روزهای نه چندان پرفروغ »احسان« و»کاوه«
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عضو شورای شهر اصفهان:

مدیران کل سازمان ها و ادارات نسبت به مشکلات مردم 
پاسخگو باشند

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: از مدیران کل ســازمان ها و ادارات به ویژه آب، گاز، برق و 
مخابرات می خواهیم که در صحن شورا حضور پیدا کنند و نسبت به مشکلات مردم پاسخگو باشند.

احمد شریعتی در نطق میان دستور صدوپنجمین جلسه علنی شورای اسلامی شهر اصفهان، ضمن 
گرامیداشت یاد شهدای غزه، شهدای دفاع مقدس، امنیت و آیت ا... اشرفی اصفهانی اظهار کرد: از 
مدیریت شهری، شهردار و معاونت فرهنگی اجتماعی و همه دست اندرکاران سی وپنجمین جشنواره 
بین المللی فیلم های کودکان و نوجوانان باید تشکر کنیم؛ در چند هفته اخیر فعالیت های خوبی در 
شهر برگزار شد که این جشنواره در میان آن ها شاخص بود.وی با بیان اینکه از مدیران کل سازمان ها 
و ادارات به ویژه آب، گاز، برق و مخابرات می خواهیم که در صحن شورا حضور پیدا کنند و نسبت به 
مشکلات مردم پاسخگو باشــند، افزود: خدمات، پول های گرفته شده و اقدامات انجام شده باید 
شفاف شود.عضو شورای اسلامی شــهر اصفهان در خصوص نوع برخورد با مردم گفت: ما نماینده 
مردم هستیم تا مشکلات آن ها را پیگیری و رفع کنیم؛ در ماه های اخیر مواردی از برخورد در زمینه 

سد معبر و کنترل نظارت دیدم، برخی موارد موجب ایجاد پرونده قضایی شده است.
 

»اصپاک« فعال شد
معاون محیط زیست و خدمات شهری شهردار اصفهان گفت: حدود یک ماه است که سامانه اصپاک 
به صورت آزمایشی فعال شده است و از روز یکشنبه،  فعالیت خود را به طور رسمی در سطح شهر آغاز 
https://isfpak. کرد.مهدی بقایی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، اظهار کرد: سامانه اصپاک به نشانی

com که تاکنون دوره آزمایشــی خود را طی می کرد، به شــهروندان برای تفکیک بهتر پسماندها 
کمک می کند.وی با بیان اینکه از طریق اصپاک در حال حاضر فقط پسماندهای خشک از در منازل 
شهروندان تحویل گرفته می شود، افزود: در مرحله نخست هر بار با تحویل پسماند خشک، مقدار 
آن در سیستم ثبت می شود و زمانی که این عدد به میزان ۲۵ کیلوگرم رسید یا ۵۰ امتیاز در نرم افزار 
ثبت شد، شهروندان می توانند از بیمه آتش سوزی منازل به مبلغ یک میلیارد و ۴۰۰ تومان استفاده 
کنند.معاون محیط زیست و خدمات شهری شهردار اصفهان تصریح کرد: زمان حضور خودروهای 
جمع آوری پسماند خشک در منازل را خود شهروندان از طریق سامانه اصپاک در نوبت های صبح 
یا بعدازظهر درخواست می کنند.بقایی گفت: در آینده ای نزدیک طرح های بیمه ای دیگر و کیف پول 
به این سامانه اضافه می شود و شهروندان می توانند از کیف پول اصپاک برای بهره مندی از خدمات 

کلی در شهر استفاده کنند.
 

طی ۶ ماه نخست امسال انجام شد؛

اجرای بیش از 15 پروژه در منطقه 11 اصفهان
مدیر منطقه ۱۱ شــهرداری اصفهان گفت: در شش ماه نخست ســال جاری بیش از ۱۵ پروژه عمرانی، 
ترافیکی و خدماتی در این منطقه انجام شده است.حسن محمدحسینی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، 
با اشاره به اینکه بیش از ۱۵ پروژه در شش ماه نخست سال جاری در منطقه ۱۱ انجام شده است، اظهار 
کرد: این پروژه ها شامل عمرانی، ترافیکی و خدماتی است که با هزینه ای بالغ بر ۷۰۰ میلیارد ریال جهت 
رفاه حال شهروندان این منطقه اجرا شده است.وی افزود: این پروژه ها شامل احداث فاز دوم خیابان 
۲۴ متری از خیابان شهدای لیمجیر به خیابان امام رضا )ع( با نام خیابان کاتب اصفهانی است که برای 
رفاه حال ساکنان این محل قابل بهره برداری اســت.مدیر منطقه ۱۱ شهرداری اصفهان با اشاره به سایر 
اقدامات انجام شده در این منطقه گفت: ســاماندهی پیاده روهای خیابان های شهید مطهری، خیابان 
شهید هاشمی نژاد، خیابان شهیدان غربی ضلع جنوبی و نرده های خطوط پرش زیر پل امام خمینی 

)ره( قابل بهره برداری است.

چرا تعریض بزرگراه خرازی سر موعد به پایان نرسید؟

تابستان که نشد، شاید وقتی دیگر!

 تکمیل پــروژه تعریض بزرگراه شــهید خرازی که از 
همان ابتدای کار وعده اتمام آن تا پایان تابستان ۱۴۰۲ 
داده شده بود، پس از گذشت ۲۳ روز از مهرماه همچنان ادامه دارد؛ تاخیر 
در تکمیل و بهره برداری پروژه دلایل مختلفی داشته است که در این گزارش 
به آن می پردازیم.بزرگراه شهید خرازی یکی از پرترددترین بزرگراه های 
شهر اصفهان است که روزانه به ویژه در ساعات پیک تردد، از وجود خودروها 
اشباع می شود و ترافیک سرسام آور آن شــهروندان این کلان شهر را به 
ستوه آورده است.به همین دلیل، از سوی معاونت حمل ونقل و ترافیک 
شهرداری اصفهان پیشنهاد انجام مطالعات ترافیکی بزرگراه شهید خرازی 
و بررسی های کارشناسی و میدانی آن، همچنین راهکارهای بلندمدت با 
زمان اجرای طولانی همچون احداث رینگ چهارم ترافیکی در کوتاه مدت 
و با هزینه کم از جمله تعریض بزرگــراه در مقاطعی از آن با حذف فضای 
سبز به شورای ترافیک مطرح شد.پس از آن، حسین حق شناس، معاون 
حمل ونقل و ترافیک شــهردار اصفهان در اظهارنظری بــه این موضوع 
اشاره کرده بود که اهمیت تعریض مقاطعی از بزرگراه شهید خرازی بین 
رمپ های ورودی و خروجی بزرگراه که در معرض تداخل وســایل نقلیه 
است، در کاهش تاخیر به میزان ۲۵ درصد و کاهش صف وسایل نقلیه 
و آلودگی هوا و مصرف سوخت ناشــی از آن موثر است.پروژه تعریض 
بزرگراه شهید خرازی مطابق درخواست رییس پلیس شهرستان اصفهان 
و با توجه به مطالعات ترافیکی بزرگراه شهید خرازی در شورای ترافیک 
شهر اصفهان، بیست ودوم خردادماه  ۱۴۰۱ مطرح و مصوب شد و در ادامه 
جزییات طراحی عمرانی در شــورای سیاست گذاری طرح های عمرانی 

شهرداری تصویب  شد و بودجه مورد نیاز برای انجام آن در شورای اسلامی 
شهر به تصویب رســید.پیرو این مصوبه، خردادماه امسال جلسه ای با 
حضور نمایندگان پلیس راهور برگزار و مقرر شــد تعریض بزرگراه شهید 
خرازی در ایام تابستان با توجه به کاهش ترافیک ناشی از تعطیلی مدارس 
و دانشگاه ها و تغییر ساعات فعالیت ادارات، انجام شود تا کمترین تداخل 
با ترافیک عبوری تندرو صورت گیرد و بتن ریزی در موارد محدود و مورد 
نیاز، شب ها انجام شــود.یکم تیرماه در جلســه بررسی پروژه تعریض 
بزرگراه شهید خرازی و احداث پل صاحب روضات تاکید شد که عملیات 
تعریض بزرگراه شهید خرازی تا پایان تابستان و قبل از بازگشایی مدارس 
و افزایش ترافیک به پایان برسد؛ سرانجام هفتم تیرماه عملیات تعریض 
بزرگراه شهید خرازی با هدف حذف فضای سبز و اضافه شدن به تندروی 
حدفاصل پل شهید مطهری تا پل جهاد با ۱۳.۸ میلیارد تومان اعتبار آغاز 
شد تا عملیات تعریض در دو شــیفت کاری و در دو ضلع شرقی و غربی 

هرکدام به طول ۳۰۰ متر انجام شود.
با این حال پس از گذشت ۲۳ روز از مهرماه و افزایش حجم تردد در این 
بزرگراه، عملیات عمرانی در حاشیه مسیر ادامه دارد و به نظر می رسد زمان 
زیادی تا تکمیل نهایی تعریض بزرگراه خرازی باقی مانده است؛ هرچند 
پروژه در محدوده فضای سبز برچیده شده کنار بزرگراه در حال انجام است 
و هیچ قسمتی از مسیر تردد شهروندان را با محدودیت ترافیکی مواجه 
نکرده، اما دو سوال مهم برای شهروندان مطرح شده است، نخست آن 
که دلیل این تاخیر چه بوده است؟ و پرسش دیگر این است که پروژه چه 

تاریخی به پایان می رسد؟

سازه سپتیک و 32 چاه جذب دلیل اصلی تاخیر در پروژه
دلایل متعددی برای تکمیل نشــدن تعریض بزرگراه خــرازی تا پایان 
تابســتان وجود داشــته اســت، اما دلیل اصلی و مهم تر، اجرای سازه 
سپتیک برای دفع آب های سطحی و ۳۲ حلقه چاه جذبی و ۳۲ حوضچه 
بتنی بوده است که به حجم عملیات این محدوده اضافه شد؛ بر اساس 
وعده معاون عمران شــهرداری اصفهان تا پایان مهرماه تعریض بزرگراه 
خرازی حد فاصل پل شهید مطهری تا پل جهاد تکمیل می شود، قسمتی 
از ضلع شرقی این محدوده از چند روز گذشته زیر بار ترافیک رفته است.

شهرداری اصفهان، اقدامات دیگری از جمله احداث پل صاحب روضات 
و تعریض بزرگراه حدفاصل پل جهاد تا پل کهنــدژ، برای کاهش حجم 
ترافیک بزرگراه شــهید خرازی پیش بینی کرده است، طرح هایی که به 
دلیل پیچیدگی هایی از جمله نصب سازه های پیش ساخته، نیمه نخست 

سال ۱۴۰۳ به بهره برداری خواهند رسید.

تکمیل عملیات تعریض ضلع غربی بزرگراه شهید خرازی حدفاصل 
پل مطهری تا پل جهاد تا پایان مهرماه 1402

اصغر کشاورزراد، معاون عمران شهری شــهردار اصفهان در این باره به 
خبرنگار ایمنا می گوید: بزرگراه شهید خرازی سه ورودی و سه خروجی 

از کندروها به تندرو دارد که تعریض آن باید در سه قسمت انجام شود.
وی با بیان اینکه رمپ خروجی پل شهید مطهری تا پل جهاد که تاکنون ۹۲ 
درصد پیشرفت داشته است، شامل خاک برداری مسیر، حفاری شمع ها، 
بتن ریزی شــمع ها، خاک برداری دستی بین شــمع ها، آرماتوربندی 
دیوارها، بلوک چینی و اجرای پلاســتر طرح دار است، می افزاید: اجرای 
سازه سپتیک جهت دفع آب های سطحی و ۳۲ حلقه چاه جذبی و ۳۲ 
حوضچه بتنی به حجم عملیات این محدوده اضافه شد.معاون عمران 
شهری شهردار اصفهان ضمن عذرخواهی از شهروندان بابت تکمیل نشدن 
پروژه در موعد مقرر ادامه می دهد: ۳۲ چاه جذبی به قطر ۱۲۰ سانتی متر، 
همچنین ۳۲ حوضچه و یک سازه ســپتیک در محل رمپ پل مطهری 
اضافه و موجب تاخیر در بهره برداری از این قسمت شده است.وی تصریح 
می کند: در حال حاضر عملیات اجرای آسفالت قسمت اعظمی از ضلع 
شرقی این محدوده انجام شده است و با اجرای عملیات تعریض ضلع 
غربی بزرگراه شــهید خرازی حدفاصل پل مطهری تا پل جهاد تا پایان 
مهرماه به بهره برداری کامل می رسد.کشــاورزراد خاطرنشــان می کند: 
شهرداری اصفهان در نظر دارد با توجه به وجود ترافیک نیمه سنگین در 
بخش هایی از محدوده پل خروجی جهاد تا پل کهندژ، عملیات تعریض 
را نیز انجام دهد که اقدامات عمرانی آن شــامل خاک برداری مســیر، 
حفاری شمع ها، بتن ریزی شمع ها، خاک برداری دستی بین شمع ها، 
آرماتوربندی دیوارها، قالب بندی و بتن ریزی دیوار یک طرف از دو هفته 
پیش آغاز شده است.وی با بیان اینکه در محدوده پل جهاد تا پل کهندژ و 
در امتداد خیابان صاحب روضات تقاطع غیرهمسطحی در دست احداث 
اســت، خاطرنشــان می کند: در ادامه تعریض بزرگراه شهید خرازی، 
شهرداری در حال انجام مطالعات و بررسی طرح و تعریض در قسمت پل 

شهید خودسیانی تا رمپ خروجی پل امام خمینی )ره( است.

نایب رییس شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به 
ویژگی های منحصر به فرد نیروگاه شــهید منتظری 
گفت: پیشنهاد ما به مسئولان کشور این است که این 
نیروگاه در لیست نیروگاه های گاز سوز قرار گیرد و پلمب 
مشعل های مازوت سوز به هیچ عنوان شکسته نشود.

سیدامیر سامع در صدوپنجمین جلسه علنی شورای 
اسلامی شهر اصفهان در تذکری اظهار کرد: هفته گذشته 
به درخواست نیروگاه شهید منتظری هماهنگی برای 
بازدید چند نفر از اعضای شورا و مدیران شهری فراهم 

شد.وی با بیان اینکه این نیروگاه دو واحد ۸۰۰ مگاواتی 
دارد که بیش از ۳۰ و ۴۰ سال عمر دارند، افزود: در حوزه 
تولید انرژی بحث این اســت که هر ســال با توجه به 
اینکه نرخ رشد مصرف بیش از نرخ رشد تولید است، 
به ویژه در زمینه تولید برق که انرژی پاک برای استفاده 
صنایع و خدمات است، زمینه های سرمایه گذاری کمتر 
و مصرف از تولید پیشی گرفته اســت که می طلبد در 
مصرف انرژی صرفه جویی کنیم.نایب رییس شورای 
اسلامی شــهر اصفهان در خصوص مدیریت مصرف 
انرژی گفت: در ساعت هایی استفاده از برخی انرژی ها 
اولویت دارد و مدیریت مصرف می تواند با کمترین آثار 
سو مدیریت منابع را موجب شود.وی با اشاره به لزوم 
سرمایه گذاری در حوزه انرژی های تجدیدپذیر گفت: در 

این قسمت مشوق ها کم بوده و فاصله مصرف و تولید 
افزایش پیدا کرده اســت؛ اگر حدود ۶۰ هزار مگاوات 
تولید برق داریــم در برخی فصول بیــش از ۷۰ هزار 
مگاوات مصرف داریم.سامع اظهار کرد: این موضوع 
سبب می شود که نیروگاه ها از سوخت مازوت استفاده 
کنند که بیش از هزار برابر گاز آلایندگی زیست محیطی 
دارد و ضرر جبران ناپذیر به سلامت مردم می زند؛ هیچ 
کس موافق استفاده از مازوت نیســت و استفاده از 
آن سبب استهلاک تجهیزات نیز می شود.وی افزود: 
در بازدید مشاهده کردیم همه واحدهایی که منجر به 
مصرف مازوت می شود، پلمب اســت و امیدواریم با 
کاهش مصــرف انرژی بــرق و گاز، مدیریت مصرف 

انرژی را در این زمینه شاهد باشیم.

نایب رییس شورای شهر اصفهان:

نیروگاه شهید منتظری در لیست نیروگاه های گازسوز کشور قرار گیرد

رییس شورای اسلامی شهر اصفهان: وزارت راه و شهرسازی پاسخگوی کمبود 
ناوگان حمل ونقل بین شهری باشد

وقتی اتوبوس نیست، کسی هم پاسخگو نیست
رییس شــورای اسلامی شــهر اصفهان گفت: مقرر شد مکاتبه ای با امضای مشــترک نمایندگان 
مجلس و اعضای شورای اســلامی شــهر اصفهان برای رییس جمهور با رونوشت به وزارت کشور 
و وزارت راه و شهرســازی نوشته شود، 
البته این وزارتخانه خود باید پاسخگوی 
کمبود ناوگان حمل ونقل بین شهری در 

تردد هوایی، زمینی و ریلی باشد.
محمد نورصالحی با اشــاره به جلســه 
مشــترک شــورای اســلامی شــهر با 
نمایندگان اصفهان در مجلس شــورای 
اســلامی که چهاردهم مهرمــاه برگزار 
شد، گفت: این جلسه با موضوع کمبود 
ناوگان حمل ونقــل بین اصفهان و دیگر 
نقاط کشور همچون تهران، مشهد، شیراز و سایر نقاط کشور )تردد هوایی، زمینی و ریلی( برگزار شد.

وی تصریح کرد: در سال های شــیوع کرونا با افت شاید میزان مسافر روبه رو بودیم، تردد مردم به 
دلیل محدودیت ها کاهش یافت تا اینکه از سال ۱۴۰۱ مسافرت ها و تردیدها اوج گرفت، اما تاکنون 
شاهد هســتیم مردم برای تردد و پیدا کردن بلیت سفر به شــهرهای مختلف مشکل دارند و در 
بعضی مسیرها یا پروازی نیست یا محدود است.نورصالحی با اشاره به مشکلات حوزه حمل ونقل 
و کمبود وسایل نقلیه عمومی برای تردد بین شــهری اظهار کرد: در بعضی خطوط بازار سیاه وجوه 
دارد و شــهروندان باید با مبلغی چند برابر بلیت خریداری کنند که علت مختلفی از جمله کاهش 

ناوگان دارد.
وی افزود: بی توجهی به این موضوع موجب شده اســت که هزینه تمام شده در قیمت گذاری ها، 
برای ناوگان زمینی و هوایی مقرون به صرفه نباشــد.رییس شورای اسلامی شهر اصفهان تصریح 
کرد: بر اساس آمار در شش ماه اول سال ۱۳۹۸، ۶۲۱۵ پرواز به مشهد، تهران، شیراز و اهواز وجود 
داشته است، امسال با ۶۰ درصد کاهش به ۲۷۰۱ پرواز رسیده است.وی ادامه داد: مقصر اصلی در 
کمبود وسایل نقلیه عمومی برای تردد بین شهری وزارت راه و شهرسازی است و نیاز مردم به دلایل 
مختلف تامین نشده است، در حالی که با افزایش تقاضای سفر از سوی شهروندان روبه رو هستیم، 
این امر مشکل را دوچندان می کند و وزارت راه باید در این زمینه پاسخگو باشد.نورصالحی با اشاره 
به آمار چند ساله تردد اتوبوس بین اصفهان و مشــهد، شیراز، تهران، اهواز و یزد تصریح کرد: سال 
۱۳۹۵، ۱۱۶ هزار سرویس، سال ۹۶، ۱۱۶ هزار، سال ۹۷، ۱۱۹ هزار، سال ۹۸، ۱۰۳ هزار، سال ۹۹، ۶۵ 
هزار سرویس، سال ۱۴۰۰، ۷۷ هزار و ۱۴۰۱ ۸۴ هزار سرویس تردد داشته اند.وی گفت: امسال نیز 
اوج کاهش ناوگان را شاهد هســتیم، به طوری که در نیمه نخست امسال ۴۰ هزار سرویس انجام 
شده است که با توجه به آمار مســافرت در نوروز و تابستان در نیمه اول سال احتمالا در پایان سال 
آمار حدود ۶۰ تا ۷۰ هزار سرویس ثبت شود.رییس شورای اسلامی شهر اصفهان افزود: زمانی از 
پایانه کاوه هر پنج دقیقه برای سفر به تهران و برخی شهرها وسیله نقلیه موجود بود، اما هم اکنون 
در وسط هفته و ایام غیراوج سفر با نبود ناوگان مواجه هستیم.وی تاکید کرد: مقرر شد مکاتبه ای 
با امضای مشترک نمایندگان مجلس و اعضای شورای اسلامی شهر اصفهان برای رییس جمهور 
با رونوشــت به وزارت کشور و وزارت راه و شهرســازی نوشته شــود، البته این وزارتخانه خود باید 

پاسخگوی کمبود ناوگان حمل ونقل بین شهری در تردد هوایی، زمینی و ریلی باشد.
نورصالحی گفت: پیگیر هستیم تا این مسئله بررسی و مشکل مردم اصفهان در این زمینه که به سایر 
مشکلات اضافه شده است، رفع شــود، زیرا مردم کمبود این ناوگان را با هزینه های بالا به صورت 

شخصی پرداخت می کنند.

اخبار

خبر روزبا مسئولان

موافقت شورا با خرید یک 
مجموعه گردشگری در مشهد 

ویژه کارکنان شهرداری
 سخنگوی شورای اسلامی شهر اصفهان لوایح 
بررسی شده در صدوپنجمین جلسه شورای 
ششم این کلان شهر را تشریح کرد.به گزارش 
خبرنگار ایمنا، علی صالحــی در گفت وگوی 
خبری پــس از صدوپنجمین جلســه علنی 
شورای اسلامی شهر اصفهان با گرامیداشت 
یاد شهدای مظلوم و بیگناه غزه اظهار کرد: برای 
مجاهدان جوان و توانمند فلسطینی آرزوی 
توفیق داریم تا برای برداشتن گام های نهایی 
و آزادی قدس شریف تلاش کنند.وی افزود: 
ابتدای جلسه، دو لایحه دو فوریتی داشتیم، 
نخســت در رابطه با نحــوه تصمیم گیری در 
مورد پرونده های خاص حوزه شهرسازی که 
با توجه به درخواست همکاران برای دریافت 
توضیحات بیشــتر در مورد ایــن موضوع دو 
فوریت آن رأی نیاورد و قرار شــد که لایحه به 
صورت عادی در کمیســیون های تخصصی 
شورا مورد بررسی قرار گیرد.سخنگوی شورای 
اســلامی شــهر اصفهان گفت: لایحه دوم در 
رابطه با خرید یک مجموعه گردشــگری در 
شهر مشهد ویژه مجموعه کارکنان شهرداری 
اصفهان بود که هم دو فوریت و هم اصل لایحه 
رای آورد تا ان شاء ا... یک ظرفیت گردشگری 
و اقامتی ویژه بــرای بیش از ۱۵ هــزار نفر از 
کارکنان شهرداری و خانواده های آن ها فراهم 
شود و پس از سال ها مسئله خدمات رفاهی 
خانواده بزرگ کارکنان کــه جمعیتی بالغ بر 
۱٠٠ هزار نفر هســتند، برطرف شود.وی ادامه 
داد: لایحه تفریغ بودجه و گزارش حسابرس 
سال ۱۳۹۹ سازمان آرامستان های شهرداری 
اصفهان مطرح شــد که با ارائــه توضیحات 
کمیســیون تخصصی با رای مثبت اعضا به 
تصویب رسید.صالحی افزود: در ادامه دو مورد 
لایحه برای واگــذاری دو زمین در مناطق ۹ و 
۱۰ شهرداری اصفهان برای مشارکت با مردم 
برای ایجاد و احداث محموعه های فرهنگی و 
مذهبی و خدماتی داشتیم که با توجه به نیاز 
هر دو منطقه شهر به این زیرساخت ها، با این 

دو لایحه موافقت شد.

 رییس کمیسیون اقتصادی شورای شهر اصفهان:

فاصله حقوق بخش دولتی و صنعتی ترمیم شود
رییس کمیسیون اقتصادی، سرمایه گذاری و گردشگری شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: تفاوت حقوق بخش دولتی و صنعتی در سال های اخیر مشکلات بسیاری 
به دنبال داشته است که این فاصله باید ترمیم شود.عباس حاج رسولی ها در صدوپنجمین جلسه علنی شورای اسلامی شهر اصفهان در تذکر خود با تقدیر از دست اندرکاران 
سی وپنجمین جشنواره بین المللی فیلم های کودکان و نوجوانان اظهار کرد: از برگزارکنندگان جایزه مصطفی در اصفهان نیز تشکر می کنیم که آبرویی برای نظام شد.وی با 
بیان اینکه امروز دچار یک فرونشست اقتصادی هستیم، افزود: تفاوت حقوق بخش دولتی و صنعتی در سال های اخیر مشکلات بسیاری به دنبال داشته است و باید 
ترمیم شود؛ در دهه ۶۰ چنین مشکلی را مشــاهده کردم که به رییس جمهور وقت اطلاع دادم.رییس کمیسیون اقتصادی، سرمایه گذاری و گردشگری شورای اسلامی 
شهر اصفهان گفت: هیئت دولت آن زمان با ترمیم حقوق، فاصله حقوق کارکنان دولت با صنعت را کاهش داد.وی ادامه داد: موضوع بیمه های ساختمانی با اشتباه دولت و 
مجلس موجب ایجاد مشکلات زیادی برای مردم شد؛ هم اکنون نیز بحث حقوق و دستمزد کارکنان دولت مطرح است و آن ها نمی توانند هزینه های سنگین معیشت خود 
را پرداخت کنند، اما بخش خصوصی چند برابر حقوق می گیرد که این فاصله خطرناک است.حاج رسولی ها خاطرنشان کرد: قرار بود حقوق مطابق تورم اضافه شود، نه ۲۰ 

درصد، اما اینگونه نشد، شرکت های بزرگ نیز نمی توانند با یک حقوق دولتی خود را اداره کنند، بنابراین دولت باید به حقوق کارکنان توجه داشته باشد.
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معاون مالی شــرکت مخابرات ایران با بیان اینکــه افزایش هزینه و کمبود 
درآمد، مدیریت روزمره مالی مخابرات را با  چالش روبه روکرده است، اظهار 
داشت: علاوه بر کاهش درآمدی، به علت کسر بدهی های مربوط به گذشته 
که سررسید آن فرارسیده اســت، در پرداخت حقوق ماهیانه نیز یک ماه با 

تاخیر مواجه شدیم.
به گزارش اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شــرکت مخابرات ایران؛ زارع 
خانقاه با بیان اینکه مخابرات باید ماهی 2هزار میلیارد تومان درآمد داشته 
باشد تا به تعادل برسد، گفت: درآمد ماهیانه شرکت هزار و 600 میلیارد تومان 
اســت که در نهایت موجب کاهش  ماهانه 400 میلیارد تومان شده که عدم 

پرداخت کامل و به موقع حقوق نیز از این بابت است.
وی افزود: کســر بدهی های مربوط به چند سال گذشته و عدم امکان تهاتر 
به علت زیان و کمبود ماهانه 400 میلیارد تومان، موجب ایجاد نقصان های 

مالی شدیدی در مخابرات شده است.
زارع با تشــریح اینکه بــه علت این بدهی هــا و وضعیت بــی ثبات مالی، 
مخابرات از نظر بودجه یک ماه عقب اســت، گفت: در حال حاضر حتی حد 
اعتباری نمی توانیم برای مخابرات از بانک هــا بگیریم، چون ماهیانه 400 

میلیارد و در 6 ماه اخیر 2400 میلیارد تومان کمبود مالی داشته ایم.
وی با بیان اینکه اکنون شــرکت مخابرات از نقطه ســر به سر گذشته و در 
امور جاری با کمبــود درآمد مواجه شــده، گفت: بــرای پرداخت رفاهیات 
بازنشستگان تنها توانســتیم چند ماه از مطالبات را تسویه کنیم؛ اما اگر این 
کسری ها و مشکلات نبود امکان تســویه کامل برای بازنشستگان محترم 

ایجاد می شد.
وی گفــت: در حال حاضــر افزایش هزینه های پرســنلی بــه 82 درصد و 
16 درصد هزینه های جاری موجب شــده تا مجموعــا ۹8 درصد از درآمد 
مخابرات، برای امور جاری و کارکنان صرف شده و فقط برای دو درصد امکان 

پرداخت مستقل و تصمیم گیری داریم.
زارع با بیان اینکه از درآمد ه دست آمده، باقی مانده پرداختی بازنشستگان 
1401 انجام شده در تشریح پرداختی های شرکت گفت: سازمان خصوصی 
سازی 300 میلیارد تومان در فروردین ماه  مبالغ مربوط به چندسال گذشته 

را برداشت کرده است.
وی افزود: در شهریورماه، شرکت زیرساخت 200 میلیارد تومان بدهی مربوط 

به سال ۹7 و ۹8 را از حساب مخابرات برداشت کرد.

در راستای تحقق طرح ملی تولیدات و کاشــت یک میلیارد درخت در کشور، 
تفاهم نامه مشارکت فولاد مبارکه در تولید 3 میلیون اصله نهال بین مدیرعامل 
شرکت فولاد مبارکه و مدیرکل اداره منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان 
امضا شد.آیین امضای تفاهم نامه مشــارکت در تولید 3 میلیون اصله نهال با 
حضور محمدیاسر طیب نیا، مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه و ابوطالب امینی، 
مدیرکل اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان در محل برگزاری 
جلســات شــرکت فولاد مبارکه در اصفهان برگزار شد.محمدیاســر طیب نیا، 
مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه پس از امضای این تفاهم نامه گفت: شرکت 
فولاد مبارکه صرفا تولیدکننده فولاد نیست. این شرکت نگاه جامعی به آبادانی، 

خودکفایی در رشد اقتصادی و به معنای واقعی در تمام ابعاد دارد.

رویکرد فولاد مبارکه در جهت آمایش سرزمین و حل مشکلات منطقه
وی با بیان اینکه رویکرد شرکت فولاد مبارکه در جهت رفع نیاز، آمایش سرزمین 
و همچنین حل مشکلات منطقه است، افزود: اگر صنایع در کنار مردم با اصلاح 
شــرایط حوزه خود و اصلاح رویه های موجود در کنار محیط زیست قرار گیرند، 
می توانیم شــاهد احیای محیط زیست باشیم و توســعه صنعت نیز با رعایت 
ملاحظات زیست محیطی و با نگاهی عمیق و درست به صنعت نظیر تولید سبز 
بدون مغایرت با محیط زیست محقق می شود.مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه 
ادامه داد: در همین راستا امروز نگاه ما در فولاد مبارکه تبدیل شدن به یک الگو 
در این حوزه و تبدیل شدن به صنعت سبز برای خلق آینده ای بهتر است.طیب نیا 
با بیان اینکه این سرمایه گذاری هدفمند در فولاد مبارکه انجام شده است تا این 
صنعت همچنان در همه حوزه ها به خصوص محیط زیست الگو باشد، تصریح 
کرد: سرمایه گذاری های فولاد مبارکه در حوزه محیط زیست، دستاوردهای بسیار 
ارزشمندی برای کشور به همراه خواهد داشت.وی عنوان کرد: سرمایه گذاری 
برای کاهش CO2 به واســطه پروژه هــای نیروگاهی، 600 مــگاوات انرژی 
خورشیدی، نیروگاه ســیکل ترکیبی و همچنین نیروگاه بادی دستاوردهای 
بسیار ارزشمندی برای کشور به همراه خواهد داشت و امیدوارم همه صنایع این 

جهت گیری را در فعالیت های خود داشته باشند.

فولاد مبارکه همکاری موثر و خوبی با اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری 
استان دارد

در همین زمینه مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان نیز با اشاره به 
اینکه طبق قانون باید در هر واگذاری و ایجاد کارخانه، 25 درصد از فضای کارخانه 
به فضای ســبز اختصاص یابد، گفت: قراردادها و توافقنامه هایی با ســازمان 
پارک ها و فضای سبز، شرکت شهرک های صنعتی و کارخانه داران منعقد شده 
است و اولویت در واگذاری ها باید براساس این مهم باشد.وی با بیان اینکه به 
دلیل کمبود منابع آبی گونه های کم آب کاشته می شود، اضافه کرد: طرح کاشت 
یک میلیارد اصله درخت طی چهار سال در هیئت دولت مطرح شده و می تواند 
در زمینه کاهش میزان کربن و آلودگی هوا موثر باشد.به گفته ابوطالب امینی، 
سایر کشورها نیز در این زمینه اقدام کرده اند و شرکت فولاد مبارکه در این راستا 
همکاری موثر و خوبی با اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری اســتان اصفهان 

داشته است.

ایجاد، حفظ و نگهداری فضای سبز به وسعت حدود 1500 هکتار در عرصه 
کارخانه

سید محمدجواد مجیدی، مدیر مدیریت شهری فولاد مبارکه نیز در همین زمینه 
تصریح کرد: فولاد مبارکه به عنوان یکی از قطب های صنعتی کشور، بر اساس 
راهبردهای کلان مدیریت ارشد سازمان، با توجه به ابعاد توسعه پایدار،علاوه بر 
جنبه اقتصادی، توجه به ابعاد اجتماعی و محیط زیســتی موضوعات را نیز در 
تصمیمات خود مد نظر قرار داده و ضمن تعهد به رعایت الزامات محیط زیستی 
به تناسب ابعاد و سطح تاثیرگذاری خود، با نگاهی ملی حرکت در جهت بهبود 

شاخص های مرتبط با توسعه پایدار را در دستور کار قرار داده است.
فولاد مبارکه ضمن تعهد به الزامات محیط زیســتی و ایجاد، حفظ و نگهداری 
فضای سبز به وسعت حدود 1500 هکتار در عرصه کارخانه، از طریق همکاری و 
مساعدت با اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان اقدام به مشارکت 
در طرح ملی تولید و کاشت یک میلیارد درخت کرده است که در این خصوص بر 
اساس تفاهم نامه ای که به امضای مدیرعامل شرکت و مدیرکل منابع طبیعی 
استان رسیده ، شرکت فولاد مبارکه نسبت به تجهیز و تقویت زیرساخت تولید 
نهال در نهالستان 30 هکتاری شــهید جبل عاملیان شهرستان قهدریجان که 
متعلق به اداره کل منابع طبیعی است، اقدام خواهد کرد.در این خصوص احیای 
چاه آب، تجهیز شبکه آبیاری و سیستم آب رسانی، تامین پمپ و… توسط فولاد 
مبارکه انجام خواهد شد که پس از انجام آن، با احیای ظرفیت تولیدی حدود 6 
میلیون اصله نهال در سال، نهالستان مزبور می تواند در راستای اجرای بخشی 
از طرح ملی تولید و کاشــت یک میلیارد درخت و دیگر نیازهای اداره کل منابع 
طبیعی استان مورد اســتفاده قرار گیرد.گفتنی است؛ اعلام موضوع مشارکت 
فولاد در تولید تعداد 3 میلیون اصله نهال، با توجه به بازه زمانی تعریف شده و 
پارامترهای فنی لحاظ شده در احیای زیرساخت های تولید نهال در نهالستان 
یادشده و بر اساس معادل سازی قیمت نهال صورت گرفته است.طبق مذاکرات 
انجام شــده با ادامه همکاری ها در آینده، فولاد مبارکه از محل مساعدت های 
مربوط، در تولیــد 6 میلیون اصله نهال مرتبط با این طرح ملی ســهیم خواهد 
بود.مشارکت فولاد مبارکه در احیا، توســعه و ایجاد زیرساخت های مرتبط با 
مسئولیت های اجتماعی و محیط زیستی ازجمله سیاست های محوری فولاد 
مبارکه در زمینه توسعه پایدار است که بر اساس رهنمودهای مدیرعامل شرکت 

انجام می شود.

به گزارش پایگاه خبری پیداگرنیوز، هلدینــگ پتروپالایش اصفهان تندیس 
دهمین اجلاس سراسری رضایتمندی مشتری را کسب کرد.دهمین اجلاس 
سراســری رضایتمندی مشــتری، 20 مهر ماه با رویکرد تجلیــل از برندهای 
مسئولیت پذیر و مشتری مدار برگزار شد.همایش رضایتمندی مشتری هر سال 
در تاریخ معینی برگزار می شود، هدف از برگزاری این همایش قدردانی و تشکر از 
مدیران و شرکت های مشتری مداری است که طی یک سال توانسته اند، رضایت 
مشتریان خود را در زمینه های مختلفی از جمله خرید محصولات، پشتیبانی و 
خدمات پس از فروش جلب کنند.این مراســم با محوریت شناخت و بررسی 
چالش های کسب و کار، انتخاب و اعطای تندیس طلایی رضایت مشتری مداری 
پس از ارزیابی های مختلف، افزایش سهم بازار کار با تاکید بر کرامت مشتری، 
حمایت از حقوق مصرف کنندگان و … برگزار می شــود.لوح و تقدیرنامه ای که 
در این همایش به واحد برتر اعطا می شود، باید از بررسی شاخص های 17 گانه 
مختلفی که مهم ترین آن ها جلب رضایت مشتری است، عبور کند.گفتنی است؛ 

هلدینگ پتروپالایش اصفهان توانست تندیس طلایی دهمین اجلاس سراسری 
رضایتمندی مشتری را به خود اختصاص دهد.

به گزارش روابط عمومی اداره کل نوســازی مدارس استان اصفهان، در بیست 
و دومین روز از مهرماه 1402 مدرسه 6 کلاسه خیرســاز در شهرستان کوهپایه 

اصفهان افتتاح شد. 
علی اصغر ذاکران، معاون مشــارکت های مردمی اداره کل نوسازی مدارس 
استان اصفهان گفت: این مدرسه با زیربنای 722 مترمربع با 2327 مترمربع 
محوطه ســازی و 220 متر دیوارکشی در زمینی به مســاحت 26۹0 مترمربع 
ساخته شــده و شــامل 6 باب کلاس درس، 3 اتاق اداری، کارگاه، کتابخانه و 

نمازخانه است.
وی افزود: این مدرسه 6 کلاسه به نام زنده یاد الهام صادقی کوپائی، فرزند خیر 
نیکوکار حاج عبدالرسول صادقی  نام گذاری و به ارزش روز اعتباری بالغ بر 8 

میلیارد تومان جهت ساخت آن هزینه شده است.
گفتنی است؛ این پروژه که در سال 13۹2 آغاز شده بود به همت این خیر نیک 

اندیش و اداره کل نوسازی مدارس استان اصفهان پس از 10 سال به ثمر رسید 
و 180 دانش آموز می توانند از این فضای استاندارد و نوساز استفاده کنند.

دادســتان عمومی و انقلاب اصفهــان در آیین افتتاح نشســت تخصصی 
کارشناسان حقوقی سراسر کشور گفت: دستگاه قضایی و سازمان بهزیستی 
باید موتور متحرک قوانین مرتبط بوده و دستگاه هایی که ترک فعل کرده اند 

را در راستای اجرای عدالت معرفی کنند.
به گزارش اقتصاد بازار به نقل از روابط عمومی اداره کل بهزیســتی اســتان 
اصفهان، سید محمد موســویان افزود: به لحاظ تکالیف و وظایف قانونی، 
اقداماتی که کارشناسان حقوقی بهزیستی به موجب قانون انجام می دهند 
در دستگاهی است که حامی و حمایت کننده اســت و نوع ارباب رجوع آن 
هم متفاوت است.وی ادامه داد: نوع ارباب رجوع در بهزیستی نشان دهنده 
سختی کار است و تکریم این افراد به نســبت ارباب رجوع در دیگر اداره ها 
متفاوت است. دادستان عمومی و انقلاب اصفهان، قانون حمایت از اطفال 
و نوجوانان، قانون حمایت از کودکان بی سرپرســت و بدسرپرست، قانون 
حمایت از خانواده و کنوانســیون های حقوق کودک، قانون جامع حمایت از 
معلولان و … را از جمله قوانین مرتبط دستگاه قضا و بهزیستی عنوان کرد. 

موســویان با اشــاره به اینکه در قانون حمایت از اطفال و نوجوانان، قوانین 
مترقی و خوبی آمده اســت، اظهار کرد: قانون، تکالیفی را برای دســتگاه ها 
پیش بینی کرده و مهم تر از آن تعیین مجازات برای عدم انجام تکالیف است. 
وی ادامه داد: دستگاه قضایی و سازمان بهزیستی باید موتور متحرک این 
کار باشند و دستگاه هایی که ترک فعل کرده اند را در راستای اجرای عدالت 
معرفی کنند، هر چند ممکن است این دو دستگاه نیز خود موجب ترک فعل 

شوند که آنها نیز باید مجازات شوند.
دادســتان عمومی و انقلاب اصفهان با تاکید بر مطالبه گری از دستگاه های 
مجری، تصریح کرد: درست است که بهزیســتی متولی کار و نسبت به بقیه 
دستگاه ها، خاص است اما این به معنای ســلب تکلیف از دیگر دستگاه ها 
نیست و باید از دســتگاه هایی چون؛ صدا وســیما، آموزش و پرورش و… 
در خصوص انجام تکالیــف مطالبه گری کرد. موســویان ادامــه داد: اگر 
دســتگاه های اجرایی وظایف خود را به خوبی انجام دهند، هدایت کار برای 

بهزیستی و دستگاه قضایی آسان تر خواهد شد.

مراسم بزرگداشت روز جهانی تخم مرغ با حضور تولید کنندگان و فعالان اقتصادی 
در عرصه پرورش مرغ تخم گذار و تولید تخم مرغ و هم چنین تعدادی از متخصصان 
علوم تغذیه و اساتید دانشگاه در سالن همایش های اتاق بازرگانی، صنایع، معادن 
و کشاورزی اصفهان برگزار شد.در ابتدای این جلسه، محمدجعفر فوده، نایب رییس 
دوم اتاق بازرگانی اصفهان در ابتدای این همایش گفت: تخم مرغ یکی از با ارزش 
ترین مواد غذایی است که نقش مهمی در سبد خانوار ایرانی از قدیم داشته است. 
تخم مرغ منبع بی نظیری از پروتئین است و می تواند مواد مغذی مورد نیاز را تامین 
کند. از این رو تخم مرغ به عنوان یک محصول استراتژیک در حوزه دامپروری و طیور 
محسوب می شود.در ادامه رییس هیئت مدیره اتحادیه سراسری مرغداران تخم 
گذار میهن به بیان اهمیت تولید صنعتی تخم مرغ پرداخت و گفت: خوشبختانه به 
دنبال اقدامات اساسی و خوبی که در سطح ملی گرفته شده و با مشارکت بخش 
خصوصی، در حال حاضر ایران یکی از 10 کشور برتر جهان در زمینه تولید تخم مرغ 
است. به طوری که در 6 ماه نخست سال جاری علاوه بر تامین کامل نیاز داخل، ۹2 
هزار تن تخم مرغ به 8 کشور منطقه صادر شده است.حمیدرضا کوچک کاشانی در 
ادامه افزود: به رغم مشکلاتی که بر سر راه تولیدکنندگان وجود دارد در 2 سال گذشته 
میزان سرمایه گذاری در این بخش 30 رصد افزایش داشته است. اگرچه نوسانات 
نرخ ارز و افزایش قیمت مواد اولیه مشکلاتی را برای مرغداران ایجاد کرده، اما طی 
تفاهماتی که با دولــت صورت گرفته، تنظیم بازار تخم مرغ به اتحادیه سراســری 
مرغداران تخم گذار میهن واگذار شده است. این اعتمادی که به بخش خصوصی 
شده باعث شده که در مدت اخیر شاهد ثبات در بازار تخم مرغ باشیم به طوری که نه 
به تولید کننده و نه به مصرف کننده فشاوری وارد نشده است. با این تصمیم بر خلاف 
آنچه در گذشته شاهد بودیم نه تنها کمبودی در بازار احساس نشده بلکه موفق به 
صادرات و ارز آوری نیز شده ایم.وی تصریح کرد: انتظار داریم مسئولان چه در سطح 
ملی و چه در سطح استانی بحث همسان سازی قیمت ها را با جدیت پیگیری کنند 
چرا که رشد تولید در این عرصه و تحقق شعار سال نیازمند اصلاح قیمت هاست. 
با توجه به اینکه استان اصفهان بزرگ ترین تولید کننده تخم مرغ در کشور است و 
تقریبا 20 درصد تخم مرغ کشور در این استان تولید می شود، مسئولان استانی می 
توانند در این زمینه بسیار تاثیر گذار و پیشرو باشند.کوچک کاشانی درباره برنامه 
های آتی و اقدامات توســعه ای در این صنعت گفت: امروزه در سطح دنیا یکی از 
مهم ترین موضوعات در حوزه تولید و پرورش محصولات دام و طیور، بحث بیمه 
است. در همین راستا با همکاری دانشگاه تهران در حال بررسی برای راه اندازی یک 

صندوق بیمه برای تولید کنندگان تخم مرغ هستیم. این صندوق می تواند نقش 
مهمی در ثبات بازار و حمایت از تولید کنندگان داشته باشد. از دیگر اقدامات انجام 
شده می توان به افزایش تنوع ژنتیکی و نژادی مرغ تخم گذار در سطح کشور اشاره 
کرد. در گذشته تولید تخم مرغ در ایران تنها به یک یا دو شرکت بزرگ محدود می 
شد؛ اما خوشبختانه نزدیک به 8 تولید کننده عمده تخم مرغ در سطح کشور فعالیت 
می کنند. افزوده شدن تعداد تولید کنندگان بزرگ علاوه بر ثبات و تنوعی که در بازار 
رقابتی ایجاد می کند، ثبات و امنیت غذایی را برای کشور به همراه دارد. به این ترتیب 
در صورت وقوع اتفاقات پیش بینی نشده مثل تحریم های اقتصادی یا بیماری 

های واگیر دار، آسیب و تنش جدی به ثبات بازار وارد نخواهد شد.
معاون هماهنگی امور اقتصادی و توســعه منطقه ای استاندار اصفهان نیز در این 
جلسه بر اهمیت نقش تخم مرغ در سبد تغذیه خانوار تاکید کرد و گفت: در کشور 
ما همیشه بحث افزایش قیمت ها مطرح بوده است و بیایید برای یک بار هم که 
شده در راســتای کاهش قیمت تخم مرغ تلاش کنیم. تکمیل زنجیره تولید تخم 
مرغ یکی از راهکار های کاهش قیمت تمام شده است.محمود حقیقت سرشت 
افزود: متاسفانه اطلاع رسانی جامع و خوبی در رابطه با اهمیت تخم مرغ در تغذیه 
انجام نشده و همچنان باورهای غلطی درباره آن وجود دارد. این ماده غذایی آنقدر 
با ارزش است که در تقویم جهانی یک روز را به نام تخم مرغ نام گذاری کرده اند ولی 
متاسفانه اطلاع رسانی وسیع و خوبی در این زمینه انجام نشده و خیلی ها از مزایای 
آن اطلاعی ندارند. در این راستا در کنار بخش خصوصی ایستاده است و هر کمکی 
از لحاظ تامین منابع و صدور مجوزها لازم باشد، انجام می دهد. دستیابی به چنین 
رشد و توسعه ای به برنامه ریزی بلند مدت نیاز دارد. بهتر است در جلسات اینچنینی 

علاوه بر آمارها و دستاوردها راجع به برنامه ها نیز صحبت شود.

معاون مالی شرکت مخابرات ایران: 

افزایش هزینه و کمبود درآمد، مدیریت روزمره مالی مخابرات را با 
چالش رو به رو کرده است

مشارکت فولاد مبارکه در طرح ملی تولید و کاشت یک میلیارد 
درخت در کشور

کسب تندیس طلایی دهمین اجلاس سراسری رضایتمندی مشتری 
توسط هلدینگ پتروپالایش اصفهان

با مشارکت خیر نیک اندیش؛

مدرسه ۶ کلاسه خیرساز در کوهپایه اصفهان افتتاح شد

دادستان عمومی و انقلاب اصفهان مطرح کرد:

دستگاه قضایی و سازمان بهزیستی، موتور متحرک قانون

در همایش گرامیداشت روز جهانی تخم مرغ در اصفهان اعلام شد:

ضرورت پیگیری همسان سازی قیمت ها در سطح استانی و ملی
بازسازی شبکه فاضلاب اصفهان
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